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Vážení partneři,

jménem celého klubu HC Sparta Praha bych 

Vám ráda poděkovala za podporu v  základní 

části sezony 2022/2023. Ačkoliv nebyla zprvu 

jednoduchá, do playoff jdeme ze třetího místa 

s cílem porvat se o mistrovský titul.

Už v  základní části jsme dosáhli několika 

skvělých výsledků. Probojovali jsme se do 

finále prestižního Spenglerova poháru. V rámci 

projektu Sparta vzdává hold jsme vybrali další 

rekordní částku - 1.569.092 korun. Zároveň 

jsme navázali na růst návštěvnosti z  dob 

před pandemií a  oslavili překonání vlastního 

extraligového rekordu. Na naše zápasy chodilo 

letos v průměru senzačních 10.837 fanoušků. 

Nejvíc v  extralize a  s  jistotou se na předních 

příčkách umístíme také v hokejové Evropě.

Velkou radost mi dělá skutečnost, že s našimi 

partnery vymýšlíme inovativní a moderní formy 

spolupráce a  partnerského plnění. Snažíme 

se vzájemně posouvat dál a  dokazovat, že 

spolupráce s  hokejovým klubem není pouze 

o umístění loga na ledě či dresu.

Nemohu se dočkat, až si společně užijeme 

emocemi nabitou atmosféru playoff.

Držte nám palce.

DĚKUJEME PARTNERŮM HC SPARTA PRAHA
ZA PODPORU V SEZONĚ 2022/23
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Už předsezonní představení generálního partnera a nových 
dresů stálo za to. Fanoušci se mohli na pobočkách Fortuny 
setkat s hráči a získat od nich originální zápasové trikoty. Kdo 
měl štěstí méně, mohl se vyfotit s živou sparťanskou sochou!

Spoustu zábavy s Fortunou si fanoušci užívají během domá-
cích zápasů v O2 areně. Generální partner pravidelně vozí na 
zápasy svou střelnici s obří hokejovou brankou či zprostřed-
kovává permanentkářům VIP upgrade z jejich tradičních míst 
do luxusního klubového patra stadionu. Během přerušení si 

OD AKTUÁLNÍ SEZONY JE SÁZKOVÁ KANCELÁŘ FORTUNA GENERÁLNÍM PARTNEREM NAŠEHO 
KLUBU. A  JE TO ZNÁT! FANOUŠCI SI MOHOU CELOROČNĚ UŽÍVAT SPOUSTU NEVŠEDNÍCH 
A ZÁBAVNÝCH AKTIVIT NEJEN V O2 ARENĚ, ALE I MIMO STADION A V ON-LINE PROSTORU.

PARTNERSTVÍ, KTERÉ BAVÍ

pak fanoušci mohou zahrát kostky, karty či mnoho dalších her 
se sparťany na kostce v oblíbeném Fortuna Casinu!

Fortuna pravidelně připravuje pro sparťany oblíbené soutě-
že na sociálních sítích nejen o vstupenky, ale také o exklu-
zivní merch od generálního partnera. Ten navíc významně 
podporuje i charitativní klubové projekty, ať už Sparťanskou 
pětku, Sparťanskou krev nebo Sparta vzdává hold. Fortuna 
k letošní rekordní částce 1.569.092 korun přispěla částkou 
125.000 korun!
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Jen málokterý klub v extralize se může pyšnit tak dlouhole-
tým a úspěšným partnerstvím s podobně silnou značkou, jako 
je právě Sparta se společností BILLA. S  jediným pražským 
extraligovým týmem spolupracuje BILLA již sedmou sezonu 
a do Nadačního fondu HC Sparta Praha věnovala v součtu již 
2,2 milionu korun. Ten pomáhá především mladým talentům 
ze sociálně slabých rodin, hokejistům, které potká závažné 
zranění či bývalým hráčům v případě akutní nouze. Poslední 
čtyři sezony navíc Nadační fond HC Sparta Praha podporuje 
dětskou onkologii Fakultní nemocnice v Motole.

„Současná doba je pro mnoho rodin velmi náročná. Dotkla se 
i rozvoje dětí a mládeže, kdy v důsledku událostí posledních 
měsíců musela spousta rodin aktivity spojené se sportem 
zredukovat. Pro společnost BILLA je pomoc v  těchto situa-
cích samozřejmostí, proto jsem rád, že i  letos můžeme po-
moci alespoň části rodin, které nemají dostatek finančních 
prostředků na rozvoj svých talentovaných dětí nebo rodin 

UŽ SEDMOU SEZONU JE SPOLEČNOST BILLA VÝZNAMNÝM PODPOROVATELEM HC SPARTA 
PRAHA. HLAVNÍ PARTNER EXTRALIGOVÉHO KLUBU A  GENERÁLNÍ PARTNER SPARŤANSKÉ 
MLÁDEŽE KAŽDÝ ROK PŘISPÍVÁ TAKÉ DO NADAČNÍHO FONDU HC SPARTA PRAHA. BĚHEM 
VÍTĚZNÉHO UTKÁNÍ SPARTY S  KARLOVÝMI VARY V  RÁMCI 33. KOLA HOKEJOVÉ EXTRALIGY 
PŘEDAL LIAM CASEY, GENERÁLNÍ ŘEDITEL BILLA ČESKÁ REPUBLIKA, NADAČNÍMU FONDU DALŠÍ 
ŠEK V HODNOTĚ 350.000 KORUN.

UŽ 2,2 MILIONU OD BILLY! 
OPĚT PODPOŘILA FOND

hráčů, kteří se ocitli v tíživé životní situaci,“ říká Liam Casey, 
generální ředitel společnosti BILLA Česká republika.
„Sparta patří v dobročinných aktivitách mezi absolutní špič-
ku české sportovní scény, defacto s nimi začala a pokračuje 
v tom mnoho let. K tomu, abychom mohli pomáhat tam, kde 
je to potřeba, dlouhodobě přispívá právě společnost BILLA,“ 
poznamenal předseda správní rady Nadačního fondu HC 
Sparta Praha Vítek Šubert.

Společnost BILLA je pravidelně také významným partnerem 
speciálních projektů jako je Sparťanská pětka, Sparta vzdá-
vá hold či Sparťanská krev. Je důležitou součástí rozvoje 
sparťanské mládeže, která má díky úspěšnému partnerství 
pravidelný přísun čerstvých a zdravých potravin. BILLA v roli 
generálního partnera mládeže HC Sparta Praha je rovněž 
důležitou součástí mládežnických turnajů, Memoriálu Jana 
Marka, BILLA Cupu či Turnaje o vánoční puk, kde naposledy 
získali sparťané za vítězství zlaté medaile.
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Kartu sparťanského dárce krve si i po konci listopadu mohou 
fanoušci vyzvednout v holešovickém fanshopu. „Je skvělé, 
že si letos opět našlo cestu k odběrům krve přes 1200 osob. 
Jsme moc rádi, že se Sparta snaží motivovat k celoročnímu 
darování, což je pro nás a potenciální záchranu lidských ži-
votů to nejdůležitější,“ uvedla po úspěšném listopadu vrchní 
sestra z transfuzního oddělení Všeobecné fakultní nemoc-
nice Mgr. Ilona Drdová.

„Projekt Sparťanská krev není o každoročním překonávání 
rekordů. Je především o  kontinuitě a  budování co nejšir-

Z  DESÍTEK DÁRCŮ SE STALY STOVKY, ZE STOVEK TISÍCE. JIŽ 16. ROČNÍK NEJSTARŠÍHO 
EXTRALIGOVÉHO DOBROČINNÉHO PROJEKTU SPARŤANSKÁ KREV PŘILÁKAL DO ODBĚROVÝCH 
MÍSTNOSTÍ SKVĚLÝCH 1230 DÁRCŮ, Z  TOHO 159 PRVODÁRCŮ! SPARTA NAVÍC MOTIVUJE 
K  CELOROČNÍMU DAROVÁNÍ KRVE S  KARTOU SPARŤANSKÉHO DÁRCE, DÍKY KTERÉ MOHOU 
FANOUŠCI DOSÁHNOUT NA SPOUSTU EXKLUZIVNÍCH VÝHOD.

16. ROČNÍK
SPARŤANSKÉ KRVE

šího spektra dárců krve. Dalším hlavním poselstvím je in-
spirace a motivace dalších dárců, což se každoročně daří. 
Velice mě těší, že se naší dlouholetou tradicí nechaly in-
spirovat i další kluby, které nás v  tomto ohledu následují. 
Společně tak dokážeme darovat tisíce litrů krve,“ uvedla 
generální manažerka Barbora Snopková Haberová.

Sparťané poděkovali všem dárcům 2.  prosince před utká-
ním proti Hradci Králové, v  němž naše mužstvo zvítězilo 
před dárci 2:1
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SE SPARTOU 
MÁME HODNĚ 
SPOLEČNÉHO
JIŽ DRUHÝM ROKEM PODPORUJE PRŮMYSLOVĚ-TECHNOLOGICKÝ HOLDING CZECHOSLOVAK 
GROUP HOKEJOVOU SPARTU Z POZICE HLAVNÍHO PARTNERA. „SPOLUPRÁCE JE PŘÍNOSNÁ PRO 
OBĚ STRANY, DOKÁŽEME SE NAVZÁJEM INSPIROVAT A PODPOŘIT. PŘÍKLADEM JSOU AKCE JAKO 
SPARTA VZDÁVÁ HOLD NEBO SPARŤANSKÁ KREV,“ ŘÍKÁ DAVID CHOUR, MÍSTOPŘEDSEDA PŘED-
STAVENSTVA A FINANČNÍ ŘEDITEL SKUPINY CZECHOSLOVAK GROUP (CSG).

Chodíte pravidelně na Spartu?
Musím říct, že když mi vyjde čas, rád na utkání vyrazím. Spar-
ta hraje v nejkrásnější aréně v  republice, na zápasech bývá 
skvělá kulisa. Tým navíc dokáže z utkání udělat show, která 
fanoušky baví a v hale se pořád něco děje. A loňské play-off, 
to byla opravdu jízda. Hrál se parádní hokej a k titulu scházel 
jen ten poslední krůček. Věřím, že letos ho Sparta i přes ne 
úplně povedený vstup do sezony dokáže udělat a potěší své 
skvělé fanoušky.

V  minulé sezoně jste byli též generálním partnerem akce 
Sparta vzdává hold. Co vás k tomu vedlo?
To je jednoduché. Některé naše společnosti působí v obran-
ném průmyslu a armáda je tak naším přirozeným partnerem. 
Naše automobilka Tatra Trucks zase dodává své hasičské 
speciály profesionálním i  dobrovolným hasičům. Takže když 
Sparta dlouhodobě pořádá svůj Hold, kde děkuje všem slož-
kám Integrovaného záchranného systému, bylo od začátku ví-
ceméně jasné, že tuto akci podpoříme. Na Spartě se nám líbí, 
že se kromě hokeje zapojuje i  do akcí s  celospolečenským 
přesahem. O to se snažíme i my, proto máme se Spartou hod-
ně společného.

Už jste zmiňoval automobilku Tatra, která je v Czechoslovak 
Group nejznámější. Jak se jí daří?
Tatra, kterou vlastníme spolu se skupinou Promet Group, je na 
vzestupné trajektorii: zvyšuje výrobu i prodeje a přijímá nové 
zaměstnance. Je to částečně důsledek bezpečnostní situace: 
Tatrovky slouží nejen v civilním sektoru, ale také vojákům a ha-
sičům. Plníme objednávky pro celý svět, ale na prvním místě 
jsou potřeby české armády a hasičů, pro které rezervujeme 
kapacity. I  proto jsme mohli okamžitě po srpnovém podpisu 

nejnovějších kontraktů s českým Ministerstvem obrany na cca 
280 vozidel okamžitě rozjet výrobu. Tatrovky také ukázaly své 
schopnosti při hašení požáru v Hřensku, protože v terénu jsou 
nepřekonatelné.

Jak váš holding přispívá k modernizaci naší české armády?
Kromě již zmíněných dodávek logistických tatrovek plníme 
kontrakt na dodávku 62 šestikolových obrněnců TITUS, což je 
projekt napříč holdingem, ale jeho integrátorem je podnik Ta-
tra Defence Vehicle. Vozidla zvládla vojskové zkoušky a větši-
na z nich bude vyrobena v příštím roce. Dovolte mi ale zmínit 
jinou důležitou věc: pokud musí Ministerstvo obrany ČR využít 
zahraničního dodavatele, je důležité, aby projekt byl částeč-
ně lokalizován do českého průmyslu. Díky tomu zůstane část 
peněz v  české ekonomice a  také tu vznikne know-how, jak 
se o zahraniční techniku starat, opravovat ji či modernizovat. 
Příkladem je třeba, že naše radarová společnost Retia spolu-
pracuje s  izraelskou společností Rafael na dodávce systému 
protivzdušné obrany Spyder pro českou armádu.

Czechoslovak Group, to ale není jen obranný průmysl. Na 
Spartě se často zmiňují například Primky. Je pro vás vý-
znamnější bezpečnostní nebo civilní průmysl?
Optikou hospodářských výsledků je to obvykle půl na půl, 
nicméně válka na Ukrajině dočasně vychýlila misky vah na 
stranu té obranné a bezpečnostní části. Ale podniky, které se 
v CSG věnují civilní výrobě, jsou velmi důležité. Třeba DAKO-
-CZ je celosvětově významný dodavatel brzdových systémů 
a komponent pro vlaky, tramvaje či metro. Eldis zase dodává 
radary, které v Indii pokrývají prakticky celý vzdušný prostor 
a řídí letový provoz. No a výroba hodinek české značky Prim, 
to je spíš krásný doplněk k hlavním oborům našeho podnikání.
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Dva výjimečné lednové zápasy proti Mladé Boleslavi a Litví-
novu sledovala téměř zaplněná O2 arena, kam si našlo cestu 
i tisíce zástupců složek Integrovaného záchranného systému 
a  Armády ČR. Ti se před kamerami O2 TV Sport zúčastnili 
i speciálního předzápasového ceremoniálu nejen na ledové 
ploše O2 areny, kam ve špalíru mezi hasiči, záchranáři, poli-
cisty a vojáky nastoupili ve speciálních dresech s reflexními 
prvky hokejisté Sparty.

Středeční večer završila živá aukce dresů a výstroje Jakuba 
Kováře. „Finální výtěžek činí 1.569.092 korun. Moc děku-
jeme všem, kteří se rozhodli přispět na dobrou věc. Ať už 
prostřednictvím serveru Donio.cz či dražbou v aukcích. Ka-
ždý rok se nám daří finální částku zvyšovat a bude to naším 
cílem i pro příští patnáctý ročník,“ prohlásila ve středu večer 
generální manažerka Sparty Barbora Snopková Haberová.

Hasiči, kterým byl letošní ročník primárně věnován, opano-
vali také hokejový turnaj složek. Přes čtrnáct tisíc diváků 
jim ve středu tleskalo nejen za hokejové výkony, ale za to, 
jak spolu s dalšími složkami zvládli loňský obří lesní požár 

KAŽDÝ Z NÁS JE NĚKDY POTŘEBOVAL A POTŘEBOVAT BUDE. JSOU TU PRO NÁS - AŤ HOŘÍ, PŘIŠLA 
POVODEŇ, STALA SE VÁM NEHODA ČI ÚRAZ. SPARTA SE JAKO PRVNÍ ČESKÝ SPORTOVNÍ KLUB 
ROZHODLA VĚNOVAT V KAŽDÉ SEZONĚ UTKÁNÍ TĚM, KTEŘÍ ZA NÁS DENNĚ NASAZUJÍ SVÉ ŽIVOTY 
- HASIČŮM, ZÁCHRANÁŘŮM, POLICISTŮM A VOJÁKŮM. PROJEKT SPARTA VZDÁVÁ HOLD VZNIKL 
JIŽ V ROCE 2009. LETOŠNÍ ROČNÍK BYL TAK JIŽ ČTRNÁCTÝM A ZEJMÉNA ZNOVU REKORDNÍM!

v Českém Švýcarsku. Možná i proto se staly speciální dre-
sy na motivy hasičské uniformy se svítivým „S“ v aukcích 
velkým hitem.

V  on-line aukci se za největší obnos vydražil hraný trikot 
Adama Poláška, a to za 21.500 korun. V živé aukci se nejví-
ce peněz vybralo za dres Miroslava Formana (110 tisíc korun) 
a brankářský set Jakuba Kováře (300 tisíc korun).

K celkovému výtěžku pomohli výraznou měrou také partne-
ři klubu, a  to nejen tím, že povolili odehrát utkání ve spe-
ciálních dresech s  jednobarevnými reklamami. Generální 
partner, sázková kancelář Fortuna, darovala k  celkovému 
výtěžku 125.000 korun. Skupina Czechoslovak Group zase 
věnovala na server Donio.cz parádní zážitky s automobilkou 
Tatra Trucks či společností ELTON hodinářská.

Za celou historii projektu činí kompletní vybraná částka 
6.912.530 korun. Kromě dobročinných aukcí dresů bylo zno-
vu možné přispívat přes server Donio.cz, kde fanoušci vy-
dražili spoustu jedinečných zážitků i hokejových artefaktů.

14. ROČNÍK
SPARTA VZDÁVÁ HOLD
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DAIKIN SE ROZRŮSTÁ
PO CELÉ EVROPĚ
SPOLEČNOST DAIKIN AIRCONDITIONING CENTRAL EUROPE CZECH REPUBLIC SPOL. S R.O. 
JE HRDÝM A GOLD PARTNEREM HOKEJOVÉ SPARTY UŽ TŘETÍM ROKEM A ZDÁ SE, ŽE DO NĚJ 
OBĚ FORMACE VSTOUPILY TOU SPRÁVNOU NOHOU. ALESPOŇ SI TO POCHVALUJE VLADIMÍR 
STEINER, NOVÝ GENERÁLNÍ ŘEDITEL DAIKIN.

Jaký pro vás byl loňský rok?
Řekl bych překotný. V první polovině roku jsem přišel do týmu 
společnosti Daikin z jiného odvětví. Věřili jsme, že se loučíme 
s  covidem, ale naše životy už ovlivňovala válka na Ukrajině 
a  také očekávání energetické a  ekonomické krize. Vyhlídky 
to nebyly moc růžové pro společnost ani pro byznys. Daikin 
se naštěstí soustředí na výrobu zařízení využívajících obno-
vitelných zdrojů energie  – tepelných čerpadel a  klimatizací, 
takže se nám otevíraly nové příležitosti. Nejen koncoví zákaz-
níci, ale také firmy začaly hledat úspory ve spotřebě energie 
a také možnosti větší nezávislosti. Nakonec jsme zaznamenali 
250procentní nárůst prodejů tepelných čerpadel. A jsem sa-
mozřejmě moc rád, že dobře se daří i Spartě. Do play off vstu-
puje z předních míst, což je skvělý výsledek.

Na zápasy Sparty pravidelně chodíte. Co vás na hokeji nej-
víc baví?
Odjakživa mě bavila atmosféra zaplněné fandící haly. Teď, po 
covidové odmlce, si ji užívám o to víc. A samozřejmě mě těší, 
že si sportovní výkony můžeme naživo vychutnávat i  s naši-
mi servisními a obchodními partnery, které na vybraná utkání 
zveme. Na Spartě se prostě dobře dělají obchody.

O prodeje a nové kontrakty tedy nemáte nouzi. Stíháte ale 
vůbec vyrábět?
V loňském roce byly čekací doby na tepelná čerpadla u všech 
výrobců i o několik měsíců delší, než bývalo dříve obvyklé. Si-
tuace se ale uklidňuje. V Daikinu rychle navyšujeme stávající 
výrobní kapacity v Evropě a stavíme nové továrny. Investujeme 
například padesát milionů eur do závodu na výrobu tepelných 
čerpadel v Brně, což regionu přinese 500 nových pracovních 
míst. Zdejší výrobní kapacity tak do roku 2025 zpětinásobíme.

Jaké projekty vás v loňském roce nejvíce potěšily?
Mám radost z  každého nového výrobku, který představu-
jeme. Z  těch pro domácnosti bych zmínil třeba klimatizaci 
Multi+, která dokáže efektivně chladit nebo vytápět až tři 
místnosti, a navíc ohřívat teplou vodu v zásobníku. Pro malé 
a  střední domácnosti představuje kompletní řešení s  mož-
ností snížit náklady na energie. Klimatizací se totiž dá velmi 
účinně a levně topit. O této možnosti však stále ví relativně 
málo lidí.

Pokud jde o naše řešení chlazení a vytápění komerčních bu-
dov, i zde jsme zaznamenali významný nárůst prodejů, ačko-
liv jde o  projekty, které se plánují delší dobu, než po jakou 
čelíme energetické krizi. Za všechny povedené v  poslední 
době bych jmenoval třeba bleskovou výměnu chillerů ve spo-
lečnosti Zentiva, vytápění a chlazení pro zelenou budovu The 
Flow Building na Václavském náměstí či budov Via Una v ulici 
Na příkopě v Praze.

A  pak jsou tu naše projekty pro snižování emisí a  ochranu 
klimatu, rovnou s  konkrétními výsledky! Děkujeme společ-
nostem Toyota Motor Manufacturing Czech Republic a  Za-
městnanecké pojišťovně Škoda za jejich zapojení do našeho 
programu oběhového hospodářství „L∞P by Daikin  – Reco-
ver – Reclaim – Reuse“. Ročně díky takovým projektům do-
kážeme celosvětově ušetřit 250 000 kg nových chladiv (skle-
níkových plynů) a tím prokazatelně snižujeme dopad našeho 
odvětví na životní prostředí.

Co byste oběma společnostem popřál do nového roku?
Ať to nám i Spartě co nejdéle vydrží. Máme oba skvělé týmy 
a výborně rozjetou sezónu.
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Jen dva měsíce po otevření se hotel umístil mezi pěti nej-
lepšími hotely roku 2021 na základě spokojenosti zákazníků. 
V oblasti spokojenosti zákazníků s F & B servisem za první 
čtvrtletí roku 2022 se STAGES HOTEL Prague umístil nejlé-
pe ze všech hotelů spadajících pod značku Tribute Portfolio 
v regionu EMEA.

Letos v říjnu pak hotel získal od české odborné poroty pres-
tižní ocenění Stavba roku 2022. STAGES HOTEL Prague je 
třetím objektem, který spolu s  O2 arenou a  multifunkčním 
a  kongresovým centrem O2 universem vlastní a  provozuje 
společnost Bestsport, a.s. Zároveň je třetím, který toto pres-
tižní ocenění získal. O2 universum bylo vyhlášeno Stavbou 
roku 2020, O2 arena ( ještě pod názvem Sazka Aréna) získala 
ocenění v roce 2004.

Osmipatrový STAGES HOTEL Prague, který je součástí sku-
piny Tribute Portfolio spadající pod mezinárodní hotelový 
řetězec Marriott International, nabízí 300 pokojů včetně 27 
apartmá s celkovým počtem 621 lůžek, 6 multifunkčních kon-
ferenčních místností, moderní Backstage Bar s venkovní te-
rasou a stylovou restauraci v celkové kapacitě až 270 hostů, 
unikátní Music lounge pro jedinečné eventy, fitness a pod-
zemní garáž pro 100 vozidel. Vnitřní společenské prostory 
přímo navazují na centrální otevřené atrium se zelení a  na 
vnější piazzettu, která hotel propojuje se sousedními budo-
vami a s nově vzniklou pěší zónou.

„Hotel úplně přirozeně zapadá do mixu budov, které tu 
máme. Pokud nám na zahraniční koncerty přijede až 15 % 
lidí ze zahraničí, tak proč jim nenabídnout další službu. Po-
kud k nám směřuje nějaký velký mezinárodní nebo i národní 
kongres, tak je hotel v blízkosti téměř povinností. My si od něj 
slibujeme další růst našeho podnikání, ale i přilákání dalších 
špičkových akcí, které by jinak k nám vůbec nesměřovaly,” 
říká Robert Schaffer, předseda představenstva Bestsport, 
a.s. a ředitel O2 areny a O2 universa.

KAŽDÝ HOST JE HVĚZDOU SHOW!
Ve STAGES HOTEL Prague se každý host může cítit jako 
hvězda. Při vstupu do hotelu návštěvníka osvítí reflektory 
a  jako hvězda show se ocitá na scéně. Recepce, která při-
pomíná pódium, je obklopena řadou tematických hudebních 
prvků, jako jsou kytary, piano, bicí souprava, ale také atrak-
tivní závěs vytvořený ze skutečných trsátek a  gramofono-
vých desek. Na každém pokoji je umístěn Bluetooth repro-
duktor Mashall, v apartmá je navíc gramofon s LP deskami, 
které navodí tu správnou hudební atmosféru. Místo klasické 
lampy jsou zabudovány studiové reflektory, běžné zrcadlo 

u  toaletního stolku je nahrazeno zrcadlem z  divadelní šat-
ny. Únikový plán, který připomíná platinovou gramofonovou 
desku, je pak dalším zajímavým designovým doplňkem.

V samém srdci hotelu za hotelovým lobby se podařilo vytvo-
řit unikátní hudební sál, který poskytuje skvělé prostředí pro 
nevšední párty a menší koncerty. Původním záměrem vyu-
žití tohoto prostoru bylo pořádání afterpárty po koncertech 
v O2 areně, ale už stalo místem řady originálních nápadů pro 
širokou klientelu. Je možné zde živě streamovat, pořádat mi-
nikoncert s nevšedními kouřovými a světelnými efekty nebo 
školit top manažery v  nevšedním prostředí, kde se každá 
„nudná“ prezentace promění v  show. Už jste někdy ochut-
nali čokoládovou hlínu nebo burger v  bulce z  osmažených 
nudlí? Originální gastronomické kreace šéfkuchaře Daniela 
Beneše a jeho týmu představují skutečný koncert, který do-
konale roztančí chuťové pohárky všech hostů a nenechá je 
„vychladnout“ ani u dezertu.

VSTUP ČÍSLO 16
Pro hotelové hosty, kteří se chystají na koncert do O2 areny, 
a jsou zde ubytování nebo se jen před akcí zastaví na večeři 
či drink, je připraven exkluzivní vstup do haly. Vyhnout se tak 
frontám a s hotelovou nálepkou na vstupence se pohodlně 
a bez čekání dostanou na své místo v O2 areně.

STAGES HOTEL 
PRAGUE U O2 ARENY 
MÁ ZA SEBOU PRVNÍ 
ÚSPĚŠNÝ ROK
ATRAKTIVNÍ HOTEL STAGES HOTEL PRAGUE SE NACHÁZÍ V TĚSNÉ BLÍZKOSTI NEJVĚTŠÍ ČESKÉ 
HALY, O2 ARENY, A MULTIFUNKČNÍHO A KONGRESOVÉHO CENTRA O2 UNIVERSA V PRAŽSKÝCH 
VYSOČANECH. SLAVNOSTNĚ OTEVŘEN BYL 1. LISTOPADU 2021. BĚHEM PRVNÍHO ROKU SVÉHO 
PROVOZU SE STAL NEDÍLNOU SOUČÁSTÍ MODERNÍ MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHY 9 A STAČIL POSBÍRAT 
ŘADU ÚSPĚCHŮ A OCENĚNÍ.
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SPARTA PATŘÍ JEN 
NA PRVNÍ MÍSTO
SPOLEČNOST HECKL S.R.O. JE RYZE ČESKÁ RODINNÁ FIRMA S VLASTNÍ VÝROBOU, DISTRIBUČ-
NÍMI PRODEJNAMI A HUSTOU SÍTÍ VELKOOBCHODNÍCH SKLADŮ PO CELÉ ČESKÉ REPUBLICE. ZÁ-
KAZNÍKŮM NABÍZÍ KOMPLETNÍ SORTIMENT Z OBLASTI VODY, TOPENÍ, PLYNU A SANITY. ZA JEJÍM 
ÚSPĚCHEM STOJÍ I TÝM SPRÁVNÝCH „SRDCAŘŮ“, JAKO JE OBCHODNÍ ŘEDITEL PRO SEVERNÍ, 
VÝCHODNÍ A STŘEDNÍ ČECHY A PRAHU, ZAPÁLENÝ SPARŤAN VÁCLAV KUREL.

Produkty k  výstavbě inženýrských sítí se zabýváte už od 
roku 1993. Jaký je váš sortiment?
Cílíme především na dodávky materiálu k výstavbě vodovodů, 
kanalizací a plynovodů. Naše činnost je z devadesáti procent 
obchodní a zbylých deset procent tvoří výroba. Aktuálně vy-
rábíme zemní soupravy, podkladové desky, plastové a litino-
vé poklopy, ovládací klíče, mříže, příruby, vodoměrné sestavy, 
fitinky. Veškeré vyráběné produkty pak pod značkou HECKL 
nabízíme nejen v  našich vlastních prodejnách po České re-
publice, ale také vyvážíme.

Na trh dodáváme také vodárenská šoupátka, armatury, hyd-
ranty, roury, betonové skruže a další výrobky pro inženýrské 
sítě včetně sanitárního vybavení a nářadí. Mezi naše odběra-
tele patří správci a  majitelé vodovodů a  kanalizací, stavební 
firmy zabývající se výstavbou inženýrských sítí, obchodní spo-
lečnosti, ale i menší firmy či řadoví občané. K dnešnímu dni 
máme 16 poboček v České republice a zastoupení v Německu 
a na Balkáně.

Vaše firma prosperuje, pomohla vám v rozvoji i nedávná vel-
ká investice do výroby?
Produkty pro inženýrské sítě vyvíjíme a následně i vyrábíme 
a distribuujeme už tři desetiletí. Dřívější výrobní prostory nám 
postupem času přestaly velikostně stačit, proto jsme se v roce 
2017 rozhodli k výstavbě nového areálu v Rumburku s celkem 
pěti provozy a neméně důležitou výzkumnou částí. Rozhod-
nutí postavit další výrobní středisko a  rozšířit technologické 
vybavení firmy bylo správné a  umožnilo nám mnohdy zcela 
inovativní pojetí konstrukce našich výrobků. I díky tomu jsme 
dnes například jedním z největších výrobců plastových vodá-
renských poklopů ve střední Evropě.

Například zemních souprav za rok vyrobíme 57 000. Pokud 
bychom je seskládali za sebe, odpovídá to vzdálenosti z Prahy 
do Hradec Králové. Za cenu vybavení naší zkušební laborato-
ře v Rumburku si lze pořídit šestkrát nový vůz Ferrari.

Co je kromě inženýrských sítí vaším dalším oborem?
Nabízíme také veškerý instalační materiál pro instalatéry, tope-
náře, ale i  pro kutily a  zahrádkáře. V  našich kamenných pro-
dejnách máme pestrý a ucelený sortiment pro vnitřní instalace, 
včetně velkého výběru baterií a nejnovějších designových řad 
obkladů a  dlažeb. Koncovým spotřebitelům samozřejmě od-
borně poradíme třeba i s výběrem vhodného kotle či bojleru. 
Kromě toho úspěšně provozujeme koupelnová designová stu-
dia, dokonce máme i vlastní značku sanity a doplňků Lansanit. 
Zákazníkovi pomůžeme v jakékoli fázi projektu jeho nové kou-
pelny, od návrhu přes vizualizaci až po samotnou realizaci.

U vás ve firmě máte velmi blízko ke sportu. Co vás spojuje?
Stejně jako sportovci se i my snažíme podávat co nejlepší vý-
kon, neustále pracujeme na zlepšování našich služeb, a pře-
devším vyznáváme stejné hodnoty. Hrajeme férově a podle 
pravidel. Kvalita našich výrobků a dodávek je zajištěna certifi-
kátem jakosti ISO 9001. Jsme také hrdí na zařazení do prestiž-
ního českého systému sledování platební morálky firem a zís-
kali jsme certifikaci s  dlouhodobým nejlepším hodnocením 
Excelent v Registru solventních firem.

Jak jste se stal sparťanem?
Celá naše rodina jsme a vždy budeme skalními fanoušky nej-
lepšího týmu na světě – Sparty. Takže už od raného dětství 
jsem byl pravidelným návštěvníkem sparťanských utkání v její 
Sportovní hale a klubu jsem zůstal věrný.

Vybavíte si ten vůbec nejlepší hokejový zážitek?
V roce 2000 jsem byl ve vsetínské hale svědkem výhry titulu, 
kdy Sparta porazila Vsetín 1:0, rozhodující branku vstřelil ve 
třetí třetině David „Vejba“ Výborný. Vsetínu jsme tehdy po pěti 
titulech přerušili obhajobu mistra extraligy a  konečně vrátili 
pohár do Prahy. To byla jedna velká nezapomenutelná jízda!

Co vás vedlo ke sponzorování klubu HC Sparta Praha?
Jednoznačně osobnosti typu Petra Břízy. Velice rádi jsme se 
domluvili na spolupráci. A tahle spolupráce pro mě následně 
nabrala i  velice osobní rozměr – vlastně díky partnerství se 
Spartou jsem poznal svou skvělou manželku a po letech jsem 
se znovu setkal s kamarádem z hokejbalu, který jsem v mládí 
aktivně hrál na extraligové úrovni.

Co byste popřál Spartě do této i nejbližších sezón?
Minimum zranění, přesné trefy, skvělou souhru celého týmu, 
a především titul mistra extraligy, protože Sparta patří jen na 
první místo.
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SCHÜTTFLIX: CHCEME HRÁT 
EXTRALIGU V DIGITALIZACI 
STAVEBNICTVÍ
SPOLEČNOST SCHÜTTFLIX SE STALA HRDÝM PARTNEREM HC SPARTA PRAHA. „JE PRO NÁS CTÍ 
BÝT VE SPOJENÍ S  KLUBEM, KTERÝ JIŽ 120 LET PÍŠE DĚJINY NEJPOPULÁRNĚJŠÍHO ČESKÉHO 
SPORTU“, ŘÍKÁ MARTIN HOVORA, ŠÉF PRAŽSKÉ POBOČKY FIRMY, KTERÁ NA ČESKÝ TRH 
VSTOUPILA V LOŇSKÉM ROCE.

Schüttflix chce v oboru využít všech výhod digitalizace. Naše 
stavebnictví by se mohlo dočkat změn vpravdě revolučních. 
Schüttflix systém umí propojit všechny hráče, kteří jsou sou-
částí řetězce sypkých materiálů. Digitální provázanost šetří 
jejich čas a peníze. „Naše platforma je založena na týmové 
spolupráci a na duchu fair play, i proto máme ke sportu tak 
blízko“, vysvětluje Martin Hovora.

Když se podržíme sportovní terminologie, kdo jsou vaši 
spoluhráči?
Tým tvoří poskytovatelé a  odběratelé sypkého materiálu, 
tedy štěrku, písku a kameniva, a jeho dopravci. Pochopitelně 
chceme, aby se tito hráči skvěle sehráli. Až se sehrajeme, 
budou mít všichni více zakázek a méně papírování. Na domá-
cím německém trhu naši digitální platformu využívá více než 
9 000 zákazníků a partnerů. Od jejího spuštění v roce 2018 
jsme jejím prostřednictvím zobchodovali téměř 5 milionů tun 
materiálu.

Rozumím tomu dobře, že Sparta by vám pomohla sehrát 
váš tým?
Takhle by mě to asi nenapadlo formulovat, ale vlastně to tak 
je! Zápasy na Spartě jsou svátkem pro všechny hokejové fa-
noušky. Je to místo, kde se můžeme scházet s  existujícími 
i potenciálními partnery, můžeme se tu blíže poznat. Až spolu 
navážeme osobnější vztahy, mnohem snadněji se nám poda-
ří utužit i ty ryze profesní, obchodní. Moje první zkušenost je, 
že to opravdu funguje.

Patříte mezi nejúspěšnější evropské start-upy ve staveb-
nictví, v  loňském roce jste dorazili i na český trh. Když se 
seznamujete s vašimi potenciálními partnery a zákazníky, 
co chcete, aby si hned představili v souvislosti se značkou 
Schüttflix?
Přál bych si, aby si představili obří digitální tržiště, na kterém 
propojujeme všechny účastníky tohoto trhu. My nemáme 
vlastní lomy, sklady ani vlastní vozový park. Tuto část nechá-
váme na našich partnerech. Vycházíme z toho, že každý dělá 
to, co umí nejlépe. My dodáváme platformu a plně digitální 
proces. Naši dodavatelé dodávají písek, štěrk a kamení a za-
jistí přepravu materiálu.

Jak to tedy v praxi přesně funguje?
Náš zákazník si v aplikaci zadá, jaký materiál potřebuje, v ja-
kém množství ho potřebuje a kdy a kam by měl dorazit. Náš 
algoritmus kombinuje prodejní ceny okolních dodavatelů, 
aplikace vybere pět těch nejlepších. Celý proces trvá jen 
několik sekund včetně stanovení optimální ceny dopravy na 
staveniště. Objednávku si vytvoříte několika kliknutími.

Jak získáte informace, které potřebujete pro váš algoritmus?
Naše digitální tržiště nabízí dodavatelům možnost ukládat do 
platformy ceny svých produktů a zároveň je průběžně i mě-
nit. Cenu za dopravu si vypočítáme sami, na základě znalosti 
tržních cen. Dopravci se mohou zaregistrovat a rozhodují se, 
do které přepravy se zapojí.

Zdá se, že pro dopravce musí být toto nastavení výhodné…
Myslím, že je to výhodné pro všechny aktéry, všichni šetří 
čas, všichni jdou naproti většímu počtu smysluplných zaká-
zek. Mluvíme-li o dopravcích, pro ně je velmi zajímavé pře-
devším to, že mají jednoho smluvního partnera, tedy náš 
Schüttflix, který je spojí se zákazníky. Všechny dokumenty 
jsou v  digitální podobě, řidič nemusí hledat zákazníka na 
stavbě. Dodávku vyloží, mobilem si udělá fotografie a  jede 
dál. Po dokončení zakázky dostane peníze hned druhý den. 
To je něco, co nemá na trhu obdobu.

Jaký je celkový dopad vašeho podnikání na životní prostředí?
Tohle je pro nás velké téma, nyní i do budoucna. Asi není ta-
jemstvím, že právě doprava a stavebnictví patří mezi největší 
producenty CO2 v Evropě. Když budeme společně maximál-
ně efektivní, ušetříme tisíce dopravních kilometrů a tisíce tun 
papíru. Jestliže se nám podaří přispět ke snížení uhlíkové 
stopy našeho odvětví, budeme moc spokojení.
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Navštívil jste nespočet míst. Kdybyste mohl žít do konce ži-
vota jen na jednom, jaké by to bylo?
Nudné. (smích)

Minulý rok jste na svém webu spustili rezervační systém. Jak 
se mu daří?
Fantasticky. Měli jsme cíl do roka od spuštění napojit prvních 
sto míst. Teď jich je necelých tři sta míst. Nebyl to lehký pro-
ces, ale zvládli jsme to. Jsme napojeni na konkrétní ubyto-
vací zařízení a máme možnost našim fanouškům nabídnout 

JIŽ OSMÝM ROKEM JEHO PLATFORMA SPOJUJE NÁROČNÉ CESTOVATELE S  NEOBYČEJNÝMI 
MÍSTY. TO UŽ ALE DÁVNO NENÍ VŠECHNO. ZAKLADATEL AMAZING PLACES PETR KOTÍK MÍŘÍ 
VSTŘÍC NOVÝM PROJEKTŮM A NEZASTAVÍ HO ANI KOMPLIKOVANÁ DOBA. A POKUD HO ALESPOŇ 
ZPOMALÍ, MÁ JASNO. „JE TAK, JAK JE, A BUDE TAK, JAK BUDE,“ ŘÍKÁ S NADHLEDEM.

UŽ SE NEČERVENÁM

stejnou službu jako například Booking.com nebo Hotely.cz. 
Naši sledující tak mohou okamžitě zjistit dostupnost daného 
místa. Máme radost, že rezervační systém zaznamenává kaž-
dý měsíc 10% nárůst počtu rezervací. Mohu také prozradit, že 
pracujeme na věrnostním programu, který bude plný výhod 
a zajímavých nabídek.

Amazing Places je tu už osm let. Zvedly se jeho nároky na 
partnerská místa?
Když jsme začínali, měli jsme přibližně sto míst a  byli jsme 

hodně nekompromisní, což jsme i  dnes. Upřednostňujeme 
kvalitu, servis, ale také zajímavé lidi, kteří za projekty stojí. 
Pořád jsme výběrový portál, jen těch kouzelných míst je nyní 
třikrát čtyřikrát víc. Našim cílem je letos zaplnit jednotlivé ka-
tegorie ubytování. Dostáváme se tak na maximum naší kapa-
city, kterou jsme si v rámci České republiky předsevzali. Nyní 
jsme zhruba na 90 %.

Originální a krásná místa ale vznikají pořád.
Ano, víme o nich. Někdy dokonce ještě když jsou ve výstav-
bě. Nová místa jsou jako kyslík ve vodě pro ryby. I my po-
třebujeme náš projekt neustále okysličovat a  zkvalitňovat. 
Nejen proto řešíme, že s některými místy se musíme na čas 
rozloučit, protože tam šli například s kvalitou dolů.

Amazing Places někdo přezdívá českým Michelinem přes 
ubytování. Co na to říkáte?
Tohle jsem slýchával od samého počátku. Dřív jsem se při 
tomto přirovnání červenal. Přece jen všichni vědí, jakou kva-
litu Michelin představuje. Vždycky jsem říkal, že na takové 
přirovnání je čas. Dnes, když vezmu v úvahu požadavky na 
partnery a fakt, že ta místa navštěvujeme a hodnotíme, můžu 
říct, že jsme v uvozovkách takovou variací na proslulého fran-
couzského průvodce. Samozřejmě vím, že jeho prestiž je ne-
dostižná a navíc světová, ale už se tolik nečervenám. (smích)

Nabízí se otázka, jestli také budete brzy světoví.
Když jsem zakládal Amazing Places, chtěl jsem se tím pro-
jektem hlavně bavit a přál jsem si, aby se bavili i moji kolego-
vé a všichni, kteří s námi přijdou do styku. Proto se snažíme 
hledat stále nové podprojekty, abychom nezůstali na jednom 
místě. Chceme překvapovat, malinko provokovat a přinášet 
inspiraci. Jedním z  takových projektů, na kterém zatím pra-
cujeme, jsou Češi ve světě. Chtěli bychom ho letos rozvinout 
a  ukázat, že můžeme jezdit na zajímavá zahraniční místa 
z pohledu zapíchnuté české, a potažmo i slovenské vlaječky 
a dozvídat se, jak se žije našim krajanům na místech tak vzdá-
lených, jako je například Bali.

Šušká se, že právě na Bali zapouští Amazing Places kořeny. 
Co je na tom pravdy?
Rozhodli jsme se být spolutvůrci jedné takové české vlaječky 
jménem Bába na Bali by Amazing Places. Samotná Bába na 
Bali již úspěšně funguje.

Co se ještě chystá?
Máme další plány s naším Amazing magazínem, vedle toho 
chceme zajímavým způsobem růst do zahraničí a připravu-
jeme novinku Klub přátel kouzelných míst. Jde o byznysový 

klub v rámci celého našeho projektu, kde bychom rádi spolu-
pracovali nejen s našimi hlavními obchodními partnery, jako 
jsou například Visa, Volvo, Specialized, Manufaktura nebo 
Nespresso, ale i s menšími subjekty. Cílem klubu je navzájem 
se inspirovat, navazovat zajímavé kontakty a pomáhat si.

Co jste za osm let práce na tomto projektu o sobě zjistil?
Že se díky němu pořád učím, potkávám velké množství inspi-
rativních lidí a otvírá se mi spousta možností. Už teď vím, že 
v životě se mi s největší pravděpodobností nepodaří vytvořit 
podobný projekt jako Amazing Places, který mě osobnost-
ně neustále obohacuje. Chci sledovat tohle svoje dítě růst 
pomalu, nejde mi o žádné rychlé zbohatnutí, to nikdy nebyl 
cíl. Stačí mi, že budu moct zaplatit odborníky ve svém týmu, 
mít možnost platformu rozvíjet a hýčkat si tu dobrou energii, 
kterou přináší.

Existuje cena, za kterou byste se tohoto svého dítěte vzdal?
Bude se zdát, že si protiřečím. Kdyby přišla nabídka, musela 
by být taková, abych měl pocit, jako bych svoje dítě pustil na 
tři roky na Harvard a věděl, že mu to do života hodně přine-
se. Nebyla by to otázka financí, ale dalšího rozvoje Amazing 
Places. Dokonce kdybych věděl, že už nemám projektu co 
nabídnout, dokázal bych se ho možná i vzdát. I v mém týmu 
přišli na pozice noví, lepší lidé a  může se stát, že jednoho 
dne bude platforma potřebovat nového, lepšího Petra Kotíka. 
Láska k projektu a jeho úspěch zde musí potlačit ego.

Bojíte se někdy budoucnosti projektu? Přece jen poslední roky 
byly a stále jsou pro mnoho podnikatelů více než náročné.
Je tak, jak je, a bude tak, jak bude. Učím se přijímat věci, jak 
jsou. Nemá smysl se litovat a obviňovat druhé. Není vždy dů-
ležité, co se děje, ale jak se k  tomu postavíme. Ať už je to 
covid, inflace, zdražování nebo válka na Ukrajině.
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SE SPARTOU NÁS POJÍ 
DLOUHÁ HISTORIE

NEJVĚTŠÍM VÝROBCEM OHŘÍVAČŮ VODY V ČESKÉ REPUBLICE JE SPOLEČNOST DZ DRAŽICE. SVÉ 
PRVNÍ VÝROBKY ZAČALA VYRÁBĚT UŽ V ROCE 1956 A DNES JE I DÍKY SPOJENÍ SE ŠVÉDSKÝM 
KONCERNEM NIBE INDUSTRIER AB ZNÁMÁ PO CELÉ EVROPĚ. „DZ DRAŽICE DLOUHODOBĚ 
PODPORUJE NEJEN SPORTOVNÍ POŘADY, ZÁPASY, ALE TAKÉ SPORTOVNÍ KLUBY A  SPOLKY 
A  TAKÉ SAMOTNÉ ZAMĚSTNANCE, NAPŘÍKLAD V  BĚŽKAŘSKÉ SOUTĚŽI JIZERSKÁ PADESÁTKA, 
V  CYKLISTICKÝCH ZÁVODECH, VODÁCTVÍ, A  DOKONCE MÁ SVŮJ VLASTNÍ FOTBALOVÝ TÝM,“ 
ŘÍKÁ FINANČNÍ ŘEDITEL A JEDNATEL SPOLEČNOSTI ING. PAVEL BALOG.

Jste největší výrobce ohřívačů vody v České republice. Jak 
si vedete na zahraničních trzích?
Jako společnost s téměř 70letou tradicí výroby ohřívačů vody 
se samozřejmě primárně orientujeme na český, resp. sloven-
ský, trh, kde nám patří přibližně 50% podíl. Téměř 30 % z na-
šich celkových tržeb pak tvoří export do více než 25 zemí svě-
ta, a to jak v rámci trhu EU, tak také na ostatních trzích. Věříme 
proto, že i na těchto zahraničních trzích jsme si již vybudovali 
silné renomé. Zároveň bychom rádi postupně zvyšovali náš 
tržní podíl zejména v západní Evropě.

O jaké výrobky je aktuálně největší zájem?
Zde bych měl říci, že o  všechny. K  nejprodávanějším ohří-
vačům vody aktuálně patří jak elektrické, tak nepřímotopné 
ohřívače, které se používají při instalacích tepelných čerpadel 
i fotovoltaiky.

V posledních letech však vzrostl zájem také o technologicky 
náročnější výrobky a  vzrostly nároky na ekologii a  udržitel-
nost – s dopadem na výrobní procesy i na vlastnosti produktů. 
A nesmím zapomenout ani na další produkty z našeho rozvrst-
veného portfolia, jako jsou tepelná čerpadla NIBE, v jejichž pří-
padě jsme ale pouze výhradním dovozcem, nebo fotovoltaic-
ké systémy. S růstem cen energií je totiž spojený i obrovský 
boom poptávky po obnovitelných zdrojích, minimalizujících 
provozní náklady domácností.

Jaké jsou aktuálně trendy ve výrobě ohřívačů vody?
Nízká spotřeba energie, kvalitní provedení a designové zpra-
cování. Pokud ale mluvíme o  nejnovějších trendech, tak se 
jedná o  využití technologických výdobytků moderní doby. 
Možnost ovládání pomocí aplikací v mobilu či na PC, kompa-
tibilita s dalšími prvky chytré domácnosti nebo možnost pro-

pojení s fotovoltaickými systémy. Právě využití přebytků elek-
třiny vyrobené fotovoltaikou k ohřevu teplé vody považuji za 
jedno z nejžhavějších témat současnosti.

Zabýváte se i výrobou jiného sortimentu?
Ano, vyrábíme například akumulační nádrže nebo vnitřní jednot-
ky k  tepelným čerpadlům. Jak už jsem ale zmínil výše, velkou 
část našeho nevýrobního portfolia tvoří tepelná čerpadla značky 
NIBE a komponenty pro realizaci fotovoltaických systémů.

Historie vaší společnosti je delší než sto let. Byl to jeden 
z důvodů, proč jste se rozhodli spojit s další silnou značkou 
s obrovskou historií, jakou je právě Sparta?
Samozřejmě. Zajímavostí je, že první zmínky o  Dražicích 
i o Spartě pochází ze skoro stejné doby. Ale Sparta je o něco 
mladší. A  tím druhým důvodem je přesné cílení na naše zá-
kazníky, kterými jsou v prvé řadě instalatéři a montážníci, tedy 
stále především muži, kterým je pasivní sport velmi blízký. 
Navíc tím navazujeme na podporu hokejového sportu, kterou 
jsme zahájili již před mnoha lety – sponzoringem hokejového 
mistrovství světa. Rádi také podporujeme i další sporty, nava-
zujeme dlouhodobou spolupráci se sportovními kluby a spol-
ky nejen v okolí sídla naší firmy.

V čem vidíte největší výhody tohoto spojení?
Zaujalo nás propojení 100leté tradice a přesného zacílení na 
zákazníka. Při sportovních utkáních máme skvělou možnost 
se s nimi neformálně potkat. Klub HC Sparta Praha patří dlou-
hodobě ke špičce naší hokejové scény, navíc v rámci domá-
cích zápasů v O2 areně dokáže nabídnout skvělou zábavu 
pro celou rodinu. Takže když to shrnu, sport, zábava, rodina, 
zdravý životní styl  – společné hodnoty jak pro HC Sparta 
Praha, tak pro DZD.
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KAŽDÁ STAVBA 
JE UNIKÁT
SILVER PARTNER NAŠEHO KLUBU, SPOLEČNOST STRABAG A.S. A PATŘÍ K PŘEDNÍM STAVEBNÍM 
SPOLEČNOSTEM V ČESKÉ REPUBLICE. „NAŠÍ AMBICÍ JE STAVĚT TAK, ABY SE NA ZEMI ŽILO DOBŘE 
I BUDOUCÍM GENERACÍM,“ ŘÍKÁ V ROZHOVORU RADIM AULICKÝ ZE SPOLEČNOSTI STRABAG.

V čem spočívá vaše síla?
Nepochybně v  širokém portfoliu služeb a  silném odborném 
zázemí. Společné hodnoty a partnerská spolupráce jsou pak 
pro mě osobně tím, čeho si na STRABAGu vážím a co považuji 
za naši silnou stránku. Podstatná je také aktivita a  flexibilita 
zaměstnanců i týmů.

Časy se mění a  my s  nimi. Jak se STRABAG vypořádává 
s touto turbulentní dobou?
Hledáme nová a neotřelá technická řešení, zavádíme digitální 
technologie a do řešení problémů, které doba přináší, se ak-
tivně zapojujeme. Z pozice zhotovitele do hledání nejlepších 
řešení zapojujeme všechny články stavebního řetězce, pro-

jektantem počínaje, přes všechny dodavatele prací i materiálů 
až po investora stavby.

Digitalizace je hudbou současnosti i  budoucnosti. Jak se 
k ní staví vaše společnost?
Pro nás je jednou z nejdůležitějších rozvojových aktivit našeho 
koncernu. Narůstá objem dat potřebných na našich stavbách. 
Naše praktické zkušenosti jednoznačně potvrzují, že digitali-
zace přispívá k efektivnějšímu řízení a napomáhá předcházet 
kolizím při realizaci projektů.

Patří stavebnictví mezi perspektivní obory?
Jednoznačně. Stačí se rozhlédnout kolem sebe a všichni vidí-
me, co by bylo dobré postavit nebo zrekonstruovat. To se týká 
všech stavebních odvětví. Výstavby silnic, železnic, budov či 
inženýrských sítí. Stavební konstrukce mají životnost 50 až 
100 let. Obnova bude probíhat neustále.

„Work on Progress“ – tak zní váš nový slogan. Co to vlastně 
znamená?
Znamená to, že myslíme na budoucnost a aktivně pracujeme 
na zavádění inovací, digitalizaci veškerých procesů, a přede-
vším na udržitelném přístupu k  výstavbě. Máme ambici stát 
se do roku 2040 klimaticky neutrální společností. Firemní vize 
„Work on Progress“ vyjadřuje naše odhodlání pracovat a sta-
vět tak, aby se na Zemi žilo dobře i budoucím generacím.
 
V mnoha oborech chybí kvalitní pracovní síly. Jak je na tom 
v současné době ten váš?
V tomto směru nemůžeme být spokojení. Z vysokých i střed-
ních škol nepřichází tolik technicky vzdělaných lidí, které náš 
obor potřebuje. A co víc, absolventi mnohdy i přes nadstan-
dardní nástupní podmínky hledají „jednodušší“ práci. Ještě 

horší je situace v dělnických profesích. Učňovské školství je 
pro mladé lidi málo zajímavé, a tak v Česku postupně mizí kva-
lifikovaní řemeslníci. Ve většině stavebních profesí nám pak 
nezbývá nic jiného než se spoléhat na zahraniční pracovní sílu.

Co jako zaměstnavatel nabízíte svým a  potencionálním 
zaměstnancům?
Především nabízíme zajímavou a  pestrou práci bez stere-
otypu. Každá stavba je unikát. Je nádherné vidět výsledky 
své práce a vědět, že přetrvají ještě dlouho po nás. Kromě 
tohoto pocitu radosti ze smysluplné práce nabízíme za-
městnancům nadstandartní mzdové ohodnocení, možnos-
ti dalšího vzdělávání a  profesního růstu, stabilní pracovní 
podmínky a  další benefity. Bez kvalitního týmu není mož-
né realizovat žádný komplexní stavební projekt, a proto si 
svých zaměstnanců vážíme.

Pokrýváte všechny segmenty stavebního trhu. Jaké jsou 
vaše nynější nejzajímavější projekty?
Vzhledem k  tomu, že máme v  portfoliu všechny stavební 
činností od pozemních přes dopravní až po tunelové stav-
by, je seznam projektů velmi dlouhý. Je prakticky nemožné 
vybrat, které projekty jsou nejzajímavější. Každý projekt je 
jedinečný. V  Praze jsme v  letošním roce dokončili výstav-
bu nového pavilonu goril v Zoo Praha a proměnu někdejší 
trafostanice na pražském Klárově v  muzeum umění „Kun-
sthalle“. Stavíme také velký komplex budov v rámci projektu 
Smíchov City v Praze, nový fotbalový stadion v Hradci Králo-
vé nebo třeba nový Dvorecký most přes Vltavu. Pracujeme 
také na celé řadě významných silničních staveb. Aktuálně 
zahajujeme výstavbu nového úseku dálnice D1 u  Přerova, 
stavíme obchvat Havlíčkova Brodu a dokončujeme výstav-
bu obchvatu Frýdku Místku.
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Celý sortiment značky ALAVIS™ je schválen jako veterinární 
přípravky. Při procesu schvalování se dokládá jejich účinnost, 
předkládají se analytické certifikáty, klinické studie, neškod-
nost pro lidi, zvířata a životní prostředí, BSE certifikát a mno-
hé další. Proto je u všech produktů vždy uvedeno také jejich 
číslo schválení.

Před nedávnem značka ALAVIS™ vstoupila také na trh hu-
mánních doplňků stravy se značkou ALAVIS™ MAXIMA, kte-
rá je určena pro aktivní, sportovně laděné lidi. Velice rychle 
vstoupila do povědomí veřejnosti a  produkty značky ALA-
VIS™ MAXIMA dnes užívají členové elitní protiteroristické 
jednotky Policie České republiky nebo příslušníci 601. sku-
piny speciálních sil Prostějov, elitní jednotky Armády České 
republiky. Doplňky stravy ALAVIS™ MAXIMA si chválí také 
mnoho špičkových sportovců a mezi nimi samozřejmě také 
někteří z hráčů HC Sparta.

Dost možná se může zdát krok směrem k humánním doplň-
kům stravy zdánlivě v  rozporu s  tím, o  co se tým ALAVIS™ 
celou dobu snaží a dělá. Tedy výzkum, vývoj, klinické studie 
a mnoho laboratorních zkoušek každé jednotlivé šarže, než 
je stoprocentní jistota, že zákazník dostane za své peníze 
opravdu to nejlepší. U doplňků stravy je totiž cesta uvedení 
produktu na trh mnohem jednodušší než u veterinárních pří-
pravků. V týmu ALAVIS™ se však rozhodli, že nechtějí a také 
nebudou dělat rozdíly ve výrobě a vše směřují k maximálně 
dosažitelné kvalitě a účinnosti.

Tým ALAVIS™ je přesvědčen, že vstupem značky ALAVIS™ 
MAXIMA mezi humánní doplňky stravy v  oblasti aktivní 
a sportovní výživy zvýší pomyslnou laťku kvality a účinnosti 
těchto produktů. Na první místě totiž je a vždy bude zákazník 
a motto značky je proto jasné: „Pokud by některý́  náš pro-
dukt šlo ještě zlepšit, udělali bychom to!“

ZNAČKA ALAVIS™ JE NA ČESKÉM TRHU 
JIŽ OD ROKU 2001. V PRŮBĚHU TĚCHTO 
LET SE STALA OZNAČENÍM KVALITY 
VETERINÁRNÍCH PŘÍPRAVKŮ. ALAVIS™ VŠAK 
V SOBĚ SKRÝVÁ MNOHEM VÍCE NEŽ JENOM 
KVALITNÍ SUROVINY A PROFESIONÁLNÍ 
FARMACEUTICKOU VÝROBU.

ALAVIS – ZNAČKA VÍTĚZŮ
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Proč jste tuto krypto směnárnu s kolegy založili?
Chtěli jsme přijít s něčím pořádným a úplně novým v České re-
publice. Rozvířit stojaté vody a dosavadní standardy na krypto 
trhu. A musím také říct, že kryptoměny pro nás jsou jak forma 
finančních prostředků, tak i filosofie. Jsme nejen ekonomové, 
ale i srdcaři.

Kryptoměny a filosofie?
Samozřejmě. Kryptoměny bitcoin, ethereum, litecoin a  další 
jsou digitální měny a fungují úplně jinak než běžné peníze, na-
příklad proto, že nejsou institucializované ani centralizované. 
Krypto je velice nezávislé na tradičním finančním systému, je 
to alternativa, jiný způsob transakcí a vlastně i jiný pohled na 
ekonomii, společenské i životní priority. Když to krátce shrnu, 
jde o svobodnější alternativu. Kryptoměny mají mé velké sym-
patie, nejen z praktického a ekonomického pohledu. A krypto 
již dávno není jen vysněná utopie a idealistická vize, ono totiž 
ekonomicky skvěle funguje.

Je možné nakoupit krypto i jinak než přes krypto směnárnu?
Kryptoměny lze nakoupit více způsoby. Na burze, přes plateb-
ní služby nebo třeba bitcoinový automat. Krypto směnárna je 
podle mě nejlepší možnost, jak si obstarat krypto.

Proč?
Můj názor je jasný: Burza je centralizovaná, a tedy řízená jedi-
ným bodem, dá se tedy teoreticky snadněji hacknout. Platební 
služby mívají vyšší poplatky a bitcoinový automat, tam může-
me čekat tedy už mega poplatek.

Má nákup kryptoměn přes krypto směnárnu nějaká negativa?
Může mít. Na trhu se mohou objevit krypto směnárny s nepříliš 
vysokými standardy bezpečnosti, krypto směnárny nedůvě-
ryhodné, ba co více, podvodné. Když najdete důvěryhodnou, 
kvalitní a špičkově zabezpečenou krypto směnárnu, máte vy-
hráno – a toto vše poskytujeme právě my v MyCoiner. A jsme 
na to zdravě hrdí. Navíc jsme česká firma, poskytujeme pod-
poru v češtině a fungujeme férově bez skrytých poplatků.

Proč investovat právě do kryptoměn?
Krypto je nezávislé na státní ekonomice a na ekonomických 
faktorech, jako je míra inflace. A  inflaci teď asi netřeba ko-
mentovat. Kryptoměny nejsou přímo kontrolovány centrálními 
bankami, vládami nebo dalšími institucemi. Dá se spekulo-
vat nejen na jejich vzestup, ale i na jejich pokles. Kryptosvět 
nemá hranice a funguje napřímo bez potřeby například bank. 
Poplatky za transakce jsou nulové, dobrovolné či naprosto 
minimální. Za chvíli máte vyřešenou transakci třeba na dru-
hý konec světa. A ještě jedna věc. Kdo vlastní aspoň nějaké 
kryptoměny, stává se méně závislým na etablovaném finanč-
ním systému. Nikdy nelze vyloučit bankrot státu, hyperinflaci 
nebo to, že vám bude jednoho dne z nějakého důvodu obsta-
ven bankovní účet. Díky alternativě kryptoměn máte možnost 
mít zálohu prostředků mimo bankovní strukturu.

Co byste mi poradil, pokud bych chtěl investovat do krypto?
Za prvé bývá dobré investovat do kryptoměn už zavedených, 
prověřených a tradičních, jako je například nejznámější bitco-
in. A bitcoin má ještě jednu velkou výhodu, počet bitcoinů je 
předem dán, a tak zde nedochází k inflaci z důvodu, že by se 
daný počet bitcoinů rozrůstal. Druhá rada je milionkrát opako-
vaná klasika. Investujte jen prostředky, které nebudete potře-
bovat. K radě třetí si pomůžeme úslovím: „Nedávejte všechna 
vejce do jednoho košíku.“ Přeloženo do ekonomické mluvy – 
diverzifikujte své kryptoměnové portfolio.

Jaké jsou vaše koníčky a zájmy?
Mám rád především sport, a to hlavně hokej, fotbal, lyžování, 
kolo a nejen to. Naposledy v létě jsem si koupil paddleboard, 
tak sjíždím řeky.

Jaké je vaše životní motto?
Jedním z  mých životních mott je určité vnitřní nastavení na 
základě opakované zkušenosti: Když se člověk něčeho bojí, 
nebo neví, jak na to, nejhorší je danou věc vzdát. Mnohokrát 
se mi vyplatil přístup „ono to nějak půjde“. A skutečně to pak 
šlo a mělo to dobré výsledky.

KRYPTOMĚNY JSOU 
TAKÉ FILOSOFIE

KRYPTOMĚNY SE STALY V  POSLEDNÍCH LETECH OBROVSKÝM HITEM. NAPOMOHLA K  TOMU 
I  ČESKÁ KRYPTO SMĚNÁRNA MYCOINER. „CHTĚLI JSME PŘIJÍT S  NĚČÍM POŘÁDNÝM A  ÚPLNĚ 
NOVÝM V ČESKÉ REPUBLICE. ROZVÍŘIT STOJATÉ VODY A DOSAVADNÍ STANDARDY NA KRYPTO 
TRH,“ ŘÍKÁ S JOSEF ČEPELA, JEDNATEL ČESKÉ KRYPTO SMĚNÁRNY MYCOINER.
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SPOLUPRÁCE SE 
SPARTOU JE 
OBROVSKÁ VÝZVA
FIRMA ALL SPORTS A.S., RESPEKTIVE JEJÍ PŘEDCHŮDCE SPORTTIME S.R.O., PŮSOBÍ NA ČESKÉM 
A SLOVENSKÉM TRHU JIŽ VÍCE NEŽ 30 LET JAKO VÝHRADNÍ DISTRIBUTOR NEJVÝZNAMNĚJŠÍ 
HOKEJOVÉ ZNAČKY BAUER HOCKEY, ITALSKÉ ZNAČKY SPORTOVNÍHO OBLEČENÍ KAPPA A AME-
RICKÉ MERCHANDISINGOVÉ ZNAČKY 47’. „ZA TUTO DOBU JSME SI VYBUDOVALI VÝZNAMNOU 
POZICI NEJEN NA DOMÁCÍM, ALE I SVĚTOVÉM TRHU. NAVÍC JSME BYLI NĚKOLIKRÁT OCENĚNI 
PRESTIŽNÍM SVĚTOVÝM TITULEM BAUER DEALER OF THE YEAR A STALI JSME SE VZOREM PRO 
OSTATNÍ SVĚTOVÉ DISTRIBUTORY,“ ŘÍKÁ MGR. IGOR NOVOTNÝ, MAJITEL FIRMY ALL SPORTS A.S.

Jaké byly začátky budování vaší firmy?
Po ukončení aktivní hokejové kariéry a  pracovního poměru 
u  sportovně orientované firmy v  zahraničí jsem se pustil do 
budování velkoobchodní sítě značek BAUER a KAPPA v Čes-
ké republice a na Slovensku. Díky osobním kontaktům, vyni-
kající kvalitě, vysoké popularitě obou značek a podpoře pro-
fesionálně vyškolených zaměstnanců jsem postupem času 
vybudoval velmi silnou pozici firmy na našem trhu. K tomu mi 
ostatně pomohla i tradice, kvalita a oblíbenost bruslí a hoke-
jek značky BAUER.

Kdo se řadí mezi vaše významné klienty?
Nutno podotknout, že produkty značky BAUER používá velká 
část hokejistů. Například brusle BAUER patří do výbavy více 
než 80 % hokejistů, hokejky BAUER poté najdete u více než 60 
% těchto sportovců. V současné době naše firma spolupracuje 
s většinou hokejových klubů České republice a na Slovensku. 
Těší nás, že i HC Sparta Praha se dlouhodobě řádí mezi naší 
významné klienty, ne-li mezi ty nejvýznamnější nejen v České 
republice, ale i v Evropě. A i pro nás je výzva, abychom doká-
zali mimořádným požadavkům ze strany klubu a jeho hráčům 
vyhovět. Musím však říct, že se nám to daří.

V čem jsou unikátní vaše BAUER HOCKEY SHOP prodejny?
Unikátní síť vlastních firemních maloobchodních prodejen 
BAUER HOCKEY SHOP jsme začali budovat před více než 
12 lety. V  současné době provozujeme 19 prodejen v  Čes-
ké republice a na Slovensku. Jedná se o monobrand BAUER 
prodejny, které nabízejí výhradně produkty této značky. Díky 
tomu je síť prodejen zcela unikátní nejen v Evropě, ale i na 
celém světě.

Co mohou zákazníci v prodejnách využívat?
Prodejny zabezpečují nejen prodej samotných produktů, ale 
i profesionální servis. Využít můžete například speciální skener 
na brusle pro přesné určení velikosti a fitu brusle. Další skener 
na hokejky slouží pro určení vhodného typu a  tvrdosti hokej-
ky. Máme také technologii pro stanovení vhodného typu a ve-
likosti helmy. Jedna z našich prodejen je umístěna v hokejové 
hale v Praze Holešovicích, která denně poskytuje profesionální 
servis i samotným hráčům a členům HC Sparta Praha. Kromě 
toho zde najdete i brusky na brusle značky Blademaster a Pro 
Sharp, které umožňují nejen profesionální broušení, ale i profi-
lování hokejových nožů, bez čehož se žádný profesionální či 
výkonnostní hokejista neobejde. Tento unikátní servis využívají 
všichni členové mládežnických organizací HC Sparta Praha.

Nyní ke značce Kappa. Na koho její produkty cílí?
Již v  době posledního mistrovského titulu HC Sparta Praha 
v sezoně 2006/2007 značka KAPPA oblékala mistrovský tým. 
Tento brand se stal v českém hokeji velmi oblíbeným, a to ne-
jen u  profesionálních hokejistů, ale i  u  členů mládežnických 
organizací. KAPPA spojuje italskou eleganci, funkčnost a po-
žadavky hokejistů. Díky svému sortimentu nachází uplatnění 
nejen u sportovců, ale i u firem, které pro své zaměstnance 
hledají pěkné firemní oblečení.

A na co se soustředí vaše značka 47’brand?
V  posledních letech je součástí našeho portfolia také ame-
rická značka 47’brand, která se soustředí na výrobu a prodej 
vysoce kvalitních merchandisingových produktů. Primárně se 
jedná o kšiltovky a kulichy NHL, MLB, NFL a NBA. Stejnou kva-
litu kšiltovek a  kulichů přitom dodáváme hráčům HC Sparta 
Praha. Díky svému špičkovému zpracování se tyto produkty 
staly velmi prodejnými artikly ve sparťanském fanshopu.
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Jak hodnotíte vysílání z Tipsport extraligy?
Zájem diváků překonává očekávání a  dělá nám radost. Po-
chval se nám dostalo nejen od fanoušků nebo klubů, ale také 
od osobností z hokejového prostředí. Toho si vážíme. Dařilo 
se nám i ve sledovanosti, kdy jsme v  loňském finále play off 
dokázali v rámci O2 TV porazit ČT sport, stalo se tak poprvé 
v historii. Velké ocenění pro celý tým Tomáše Zetka, jenž šé-
fuje hokejové redakci. Mám radost i z expertů z řad bývalých 
hokejistů, v mediálním prostoru jsou hodně vidět i slyšet.

Které hokejové zápasy jsou na O2 TV Sport nejsledovanější?
Patří mezi ně především utkání Sparty. Těší nás, že fanoušci 
Sparty mají O2 TV a  sledují výkony týmu i  na venkovních 
stadionech. Ve studiích se snažíme věnovat doprovodným 
aktivitám, velký prostor dáváme například skvělému pro-
jektu Sparta vzdává hold, naším ambasadorem je i Vladimír 
Sobotka, takže fanoušci se na našich kanálech dozví i infor-
mace ze zákulisí.

Na jaké technologie může fanoušek narazit v  přenosech 
O2 TV Sport?
V hokejových přenosech nasazujeme speciální záběry kamer. 
Ať už se jedná o populární O2 TV Helmet Cam, kdy díky kameře 
může každý sledovat utkání přímo z ledové plochy pohledem 
rozhodčích, navíc přes mikroporty slyší i  komunikaci sudích. 
Jedná se o  unikátní technologickou novinku, kterou nabízí 
pouze O2 TV. Dále je to O2 TV Inside Cam, jež přináší emoce 
fanoušků i atmosféru na stadionech z  ledové plochy a tribun. 
Nyní testujeme robotické kamery na plexi za brankou, které 
jsou k vidění v NHL. Vyzkoušeli jsme si také bruslaře s kamerou 
po gólech. A tím nekončíme, do budoucna máme další nápady.

V letošní sezoně jste se více zaměřili také na statistiky hráčů.
V přenosech pravidelně nabízíme statistické zajímavosti, his-
torické souvislosti a další aktuality. Představili jsme novinku 
Hockey Logic index, která shrnuje pokročilé statistiky hráčů 
do tří kategorií a  nabízí je v  lépe uchopitelné formě. Velké 
poděkování zde patří Jirkovi Vítkovi, statistickému analytiko-
vi O2 TV Sport.

Zmiňujete konkrétní tváře stanice, kolik členů má v součas-
né době redakce O2 TV Sport?
Stanice O2 TV Sport jsou v mnoha ohledech světovým uni-
kátem. Na tři sta padesáti metrech čtverečních s  šestnácti 
zaměstnanci a čtyřiceti externisty dokážeme vyrábět čtyři pl-
nohodnotné kanály (O2 TV Sport, O2 TV Fotbal, O2 TV Tenis, 
Premier Sport 2), pět tisíc hodin obsahu, 300 přenosů vlastní 
výroby, zábavná show TIKI-TAKA, talkshow Česká ulička, to je 
neskutečný objem. V počtu zaměstnanců či velikostí prostor 
se nemůžeme rovnat s Českou televizí nebo Novou, a přesto 
patříme k  nejsledovanějším sportovním stanicím na českém 
trhu. Rád bych tím ocenil práci našich lidí.

Dlouhodobě patříte mezi nejvlivnější postavy českého spor-
tu, jak osobně vnímáte tuto pozici?
Upřímně řečeno různým žebříčkům nepřikládám velkou 
váhu. Jsou vždy velmi subjektivní. V tomto prostředí se po-
hybuji od 90. let, prošel jsem si v  televizi vším možným od 
technika až po kameramana. Zažil jsme éru Galaxie Sport, 12 
let jsem působil na TV Nova a teď posledních osm let v O2 
TV. Za tu dobu jsem poznal řadu lidí, byl u většiny klíčových 
sportovních událostí a pevně věřím, že diváky budeme spo-
lečně bavit i nadále.

STANICE O2 TV SPORT JSOU 
SVĚTOVÝM UNIKÁTEM
STANICE O2 TV SPORT VSTOUPILY POD VEDENÍM MARKA KINDERNAYE DO OSMÉHO 
ROKU VYSÍLÁNÍ. ZA TU DOBU MOHLI FANOUŠCI SLEDOVAT TISÍCE PŘÍMÝCH PŘENOSŮ 
Z NEJATRAKTIVNĚJŠÍCH SOUTĚŽÍ, DOČKALI SE ŘADY REVOLUČNÍCH TECHNOLOGICKÝCH 
INOVACÍ A UŽÍVALI SI STOVKY ZÁPASOVÝCH STUDIÍ I ZÁBAVNÝCH POŘADŮ. „MOHU SLÍBIT, ŽE 
I V BUDOUCNU SE DIVÁCI DOČKAJÍ ŘADY NOVINEK. PRACUJEME NA NOVÝCH FORMÁTECH, 
CHCEME PRAVIDELNĚ PŘINÁŠET TO NEJLEPŠÍ ZE SVĚTA SPORTU,“ PROZRADIL MAREK 
KINDERNAY, VÝKONNÝ ŘEDITEL STANICE O2 TV SPORT.
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RÁD SE V ARENĚ 
POTKÁVÁM S DALŠÍMI 
PARTNERY
DLOUHOLETÝ PARTNER SPARTY, SPOLEČNOST PREFA PRAHA A.S., JE JEDNOU Z NEJVĚTŠÍCH 
ČESKÝCH STÁLIC V  OBORU STAVEBNICTVÍ. NA TRHU PŮSOBÍ UŽ OD ROKU 1975! „JSME 
KOMPLEXNÍ DODAVATEL NOSNÝCH KONSTRUKCÍ A  SE SVÝMI KLIENTY SPOLUPRACUJEME 
V  KAŽDÉ FÁZI REALIZACE. OD PROJEKTOVÉ PŘÍPRAVY, PŘES VÝROBU A  DOPRAVU AŽ PO 
SAMOTNOU MONTÁŽ,“ POPISUJE ŘEDITEL A  PŘEDSEDA PŘEDSTAVENSTVA SPOLEČNOSTI 
PREFA PRAHA, ING. PAVEL FORMAN.

Co je vaše hlavní specialita?
Jsme jedním z  předních výrobců železobetonových prefa-
brikovaných prvků. Hlavní sídlo a  výrobní závod máme jen 
nedaleko O2 areny, v pražských Malešicích. Naše betonové 
konstrukce se snažíme zajistit a  dodat systémem „na klíč“. 
Tedy vše od zpracování projektu, po samotnou výrobu, do-
pravu a montáž.

Kde můžeme především potkat vaše finální produkty?
Jsou to hlavně ty krásné betonové konstrukce hal podél 
dálnic, obchodní, nákupní a logistická centra, prodejny, vel-
kosklady a  výrobní závody všech druhů. Jsme také jeden 
z mála výrobců betonových stropních panelů Spiroll, které 
dodáváme jak na výstavbu bytových domů, tak především 
všem drobným stavitelům na jejich rodinné domy. Nově 
jsme rozší řili náš výrobní sortiment i o dodávky moderních 
rodinných domů, a to v provedení hrubé stavby z našich be-
tonových prvků.

Děláte i něco pro sportovce?
Jasně, naše střešní vazníky délky až kolem 40 metrů jsou 
ideální pro výstavbu sportovních hal. Bohužel chybí dosta-
tečná podpora a  investice. Přesto mohu zmínit několik do-

končených sportovišť s našimi prvky, například zimní stadio-
ny v Kuřimi a Říčanech nebo tenisová hala na Hluboké.

Navštěvujete zápasy Sparty?
Ano, pravidelně chodím. Po vlažném začátku a  sestupu až 
na předposlední pozici sleduji s nadšením fantastický obrat 
a vzestup v tabulce. Jsem příjemně překvapen i z velké di-
vácké návštěvnosti a podpory publika. Rád chodím na hokej, 
rád se v areně potkávám s mými přáteli a našimi obchodními 
partnery a zákazníky. Na každém zápase Sparty povzbuzuje 
v hledišti s námi vždy také několik našich zaměstnanců.

Podporujete své zaměstnance ve sportování?
Mám ve firmě spousty sportovních nadšenců. A snažím se i já 
osobně. Ale v tomto rozhovoru musím vypíchnout hokejový 
tým firmy PREFA PRAHA. Jeho mottem by mohlo být: Málo 
vítězství, ale hodně legrace.

Co byste popřál Spartě do budoucna?
Není vůbec snadné být stále na vrcholu, vím, že každá vítěz-
ná série jednou skončí. Ale i  tak Spartě a  nám fanouškům 
přeji, aby Sparta dosáhla nakonec o jeden stupínek výše než 
v loňské sezóně.
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NAŠÍM POSLÁNÍM 
JE POMÁHAT LIDEM, 
DIGITALIZACE ZDRAVOTNÍ 
PÉČE JE SPRÁVNOU VOLBOU
DIGITALIZACE ZDRAVOTNÍ PÉČE SE PROSAZUJE NAPŘÍČ CELÝM SVĚTEM. PŘEDEVŠÍM JDE 
O ONLINE KONZULTACE NA DÁLKU MEZI PACIENTEM A JEHO LÉKAŘEM. VYUŽÍVÁ SE ALE STÁLE 
VÍCE I  PRO VZDĚLÁVÁNÍ ZDRAVOTNICKÉHO PERSONÁLU. MEDICÍNA NA DÁLKU SE UKAZUJE 
JAKO VELMI PŘÍNOSNÁ V ŘADĚ PŘÍPADŮ, JAK PRO PACIENTA A LÉKAŘE, TAK PRO EFEKTIVITU 
ZDRAVOTNICKÉHO SYSTÉMU. VÍCE SE DOZVÍTE V  ROZHOVORU S  ING. KARLEM KANTOREM, 
ČLENEM PŘEDSTAVENSTVA SPOLEČNOSTI VAMED MEDITERRA.

Digitalizace se intenzivně prosazuje v celém zdravotnictví. 
Během pandemie covidu se tento vývoj ještě urychlil. Jak na 
to zareagovala společnost VAMED MEDITERRA?
Nástup digitálních technologií během covidu byl evidentní. 
Stále se však jednalo spíše o technologie, které naleznete ve 
všech oborech, například videokonference. Doufali jsme, že 
to přinese nástup i vyloženě medicínských digitálních techno-
logií. Chvíli to trvalo, ale můžeme s mírným optimismem říct, 
že rok 2022 je pro digitalizaci zdravotnictví zlomovým. Jako 
by najednou konzervativní prostředí přijalo digitalizaci ve vět-
ším měřítku. Využili jsme tuto šanci naplno, neboť se tomuto 
tématu věnujeme již delší dobu. Jsme v kontaktu s celou řa-
dou inovátorů a spolupráce s nimi nám činí velkou radost. Rádi 
zkoušíme v  praxi nové technologie, což je přínosné jak pro 
inovátory, tak pro nás i pro pacienty.

Digitalizace je spojena s online péčí o pacienty. Jak jsme na 
tom v nástupu digitální péče o pacienty ve srovnání s Evropou?
Šikovné lidi a  skvělé technologie ČR má. Limitací je absen-
ce úhrad digitálních výkonů ze strany zdravotních pojišťoven. 
Jsem ale přesvědčen, že i na tom se usilovně pracuje. Až bu-
dou do praxe zavedeny první proplácené kódy, určitě to bude 
mít pozitivní vliv na rozšiřování spektra výkonů digitální péče.

Jak na tento trend konkrétněji reagujete ve vašich zařízeních?
Chceme být lídry v oblasti online péče, hlavně v  rehabilitaci 
a  fyzioterapii. Naší vlajkovou lodí je ortopedická a  rehabili-
tační klinika Malvazinky. Již před nějakou dobou jsme spustili 
hybridní online rehabilitaci, a to jak pooperační, tak předope-
rační, a testujeme zde ergoterapii ve virtuální realitě.

Kdybyste laikovi měl vysvětlit, co je online péče o pacienty, 
jaká slova byste zvolil?
Jde o typ péče, která je adekvátní a pacientovi pomáhá, aniž by 
musel opustit své obydlí. Je to tedy péče poskytovaná na dálku 
bez fyzické přítomnosti pacienta ve zdravotnickém zařízení.

V poslední době v médiích zaznívá termín telemedicína. Je 
rozdíl mezi ní a online péčí?
Jasná a jednoznačná terminologie se v oblasti online péče te-
prve tvoří. Já bych si pomohl termínem digitální péče, a pod 
ten bych zařadil vše, kde se používají moderní technologie. 
Tedy telemedicínu, online péči, virtuální realitu a podobně.

 

Vnímáte nějaké překážky zásadnějšího rozšíření digitální 
zdravotní péče?
Hlavní překážky vnímám dvě. Absenci plateb od zdravotních 
pojišťoven a přirozenou nedůvěru vůči novým technologiím ze 
strany všech zainteresovaných, tedy pacientů, sester a lékařů.

Je možné ve vašem zařízení absolvovat rehabilitaci online?
Nabízíme takzvanou hybridní rehabilitaci. Část léčby proběh-
ne na klinice a část u vás doma online formou.

Pronikne virtuální realita do vašeho systému zdravotní 
péče, a jak by taková virtuální realita vypadala?
Virtuální realita už do zdravotnictví proniká nyní. Bude mít široké 
uplatnění od různých cvičení až po vzdělávání lékařů a dalšího 
zdravotnického personálu. Právě to bude velkým trendem.

Jak vnímáte vliv digitálních trendů ve zdravotnictví?
Jednoznačně pozitivně. Pro pacienty bude znamenat zlep-
šení zdravotní péče, spoustu novinek a užitečných aplikací. 
Očekávám, že taky přinese dlouho očekávaný rozvoj pre-
ventivních programů.

Jedna věc je digitalizace, druhou pak lidskost a osobní pří-
stup, které pacienti oceňují nejvíce. Jaký je váš názor?
Lidskost a osobní přístup nesmí podléhat trendům. Exkluzivita 
vztahu pacient – lékař – sestra musí zůstat zachována. Pro nás 
je zásadní, aby v nás měli pacienti důvěru.
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ZÁKLADEM ÚSPĚCHU JE 
NÁŠ TÝM, STEJNĚ JAKO 
V HOKEJI
NOVÝM PARTNEREM PRO SEZONU 2022/2023 JE SPOLEČNOST WELKIN STAVEBNÍ S.R.O., KTERÁ 
SI ZAKLÁDÁ NA TÝMOVÉ SPOLUPRÁCI A  ZKUŠENOSTECH. NA TUZEMSKÉM TRHU PŮSOBÍ OD 
ROKU 2019 V ROLI GENERÁLNÍHO DODAVATELE STAVEB, KDY SPOLUPRACUJE S VÝZNAMNÝMI 
DODAVATELI STAVEBNÍHO TRHU. „STAVÍME NA ZKUŠENOSTECH A OBKLOPUJEME SE NEJLEPŠÍMI 
LIDMI V  OBORU. ZÁKLADEM ÚSPĚCHU JE NÁŠ TÝM.“ ŘÍKÁ MICHAL WEINREB, JEDEN ZE 
ZAKLADATELŮ A MAJITEL SPOLEČNOSTI.

Když se řekne slovo welkin, nejspíš se vám vybaví slovo nebe. 
Mrakodrapy až do nebe sice tato společnost nestaví, za to se 
postará o  výstavbu obchodních center, včetně retailových 
a komerčních objektů, skladových a výrobních hal a výstavbu 
bytových domů, včetně jejich rekonstrukcí. Nebojí se však ani 
výstavby sportovní haly, či domova pro seniory, které již má 
tato společnost také ve svých referencích v kolonce úspěšně 
dokončených projektů.

WELKIN stavební založili pánové Michal Weinreb, Jindřich Ku-
kačka a  Jiří Kadlec. Postupně se k  těmto pánům připojova-
li další úspěšní a  zkušení lidé z  oboru, ať už ze stavebního, 
ekonomického, nebo developerského prostředí. Vize pánů 
zakladatelů byla, založit a vést úspěšnou, ryze českou staveb-
ní společnost s vlastním kapitálem, která zvládne zrealizovat 
stavby velkého rozsahu a investorům může nabídnout jak pl-
nohodnotný servis v oblasti stavebního trhu, od inženýringu 
staveb, vedení a zpracování projektu až po kolaudaci stavby, 
tak férové a profesionální jednání po celou dobu spolupráce. 
Důkazem toho, že se vše povedlo, tak jak mělo, je dnes pro-
sperující společnost s bezmála 40 ti zaměstnanci a investory, 
kteří se na tuto společnost obracejí opakovaně.

„Na naše zaměstnance jsem neskutečně hrdý. Řada z nich je 
opravdu špička v oboru, a  to jak po profesní stránce, tak po 
stránce lidské. Někteří naši zaměstnanci jsou i  uznávanými 
lektory na akademické půdě a není tajemstvím, že už zde vy-
bírá naše společnost do svých řad nové kolegy, které školíme, 
zaučujeme a začleňuje do kolektivu.“ říká Michal Weinreb.

I díky tomuto kreditu, kreditu férovosti a profesionality spolu-
pracujeme s významnými subdodavateli stavebního trhu, kteří 
se s námi na projektech podílí. Díky všem těmto spojením vy-
tváříme velkou a stabilní stavební společnost. Z tohoto spojení 
vznikají projekty za stovky milionů korun. Můžeme se pyšnit 

projekty po celé České republice. Nejen Praha, Středočes-
ký a Jihočeský kraj zdobí realizované projekty, ale i projekty 
v  Karlovarském a  Moravskoslezském kraji máme za sebou. 
V  současné chvíli se společnost zabývá výstavbou v Praze, 
Plzni, Příbrami a  Českých Budějovicích. Nyní jsme dokončili 
projekty v Holicích, ve Staré Boleslavi, prodejnu a showroom 
v Mělníku jedné velké „sekačské“ společnosti na českém trhu 
a tím nekončíme. Rok 2023 máme již nyní kapacitně plný a ak-
vizičně se soustředíme již na rok 2024. Podílíme na projek-
tech, jsme u zrodu dokumentace a investorům šetříme finan-
ce, navrhujeme cenové optimalizace a  vkládáme do celého 
projektu své zkušenosti.

Od roku 2021 společnost otevřela i divizi developmentu, kde 
do dnešního dne má za sebou dva úspěšné projekty. I na tom-
to poli začíná být společnost aktivní a věří, že do budoucna se 
tato aktivita bude rozvíjet a růst.

Společnost sídlí v Praze v Myslíkově ulici a od roku 2021 má 
i svou pobočku v Českých Budějovicích, kde to pánům zakla-
datelům není cizí, jelikož dva ze tří zakladatelů jsou rodilými 
jihočechy. Nicméně Praha je pro Michala Weinreba domovem, 
kde má svou rodinu, svou firmu a svůj klub, kterému fandí.

Mimo pracovní aktivity je velké množství zaměstnanců aktiv-
ních ve sportu. Naše společnost podporuje nejrůznější aktivi-
ty, avšak nejvíce se zaměřuje na podporu sportu. Podporuje 
hokejové a fotbalové kluby a nutno říci, že fanouškovská zá-
kladna HC Sparty Praha je v  této společnosti značná. Proto 
sponzorství HC Sparta Praha bylo jasnou volbou.

Děkujeme celému týmu HC Sparta Praha za skvělou atmo-
sféru při dosavadních utkáních, které si všichni mohli užívat 
ve skyboxech i  jinde na stadionu a „chlapi, ať vám to bruslí“ 
vzkazuje Michal Weinreb.

42 43



STAVEBNÍ TECHNIKU 
VRACÍME ZPĚT DO HRY

FANOUŠEK SPARTY OD SVÉHO ÚTLÉHO MLÁDÍ CELÝM TĚLEM A DUCHEM, TO JE ING. JAN HAVEL, 
MBA, JEDNATEL SPOLEČNOSTI VEACOM, KTERÁ PROVOZUJE JEDEN Z  NEJVĚTŠÍCH ONLINE 
AUKČNÍCH PORTÁLŮ SE STAVEBNÍ TECHNIKOU A  VOZIDLY VE STŘEDNÍ EVROPĚ. MNOŽSTVÍ 
OSLOVENÝCH POTENCIÁLNÍCH ZÁJEMCŮ DĚLÁ V PRODEJNÍ CENĚ ROZDÍL AŽ DESÍTKY PROCENT! 
DOZVÍTE SE, PROČ TOMU TAK JE, ALE I TO, JAK AUKČNÍ PORTÁL FUNGUJE.

Sparta bude brzy slavit jubileum 120 let! Co byste Spartě 
už dopředu takto popřál do dalšího roku?
Spartě bych přál samozřejmě to, co si přejí i všichni fanouš-
ci – a to je titul! I když letošní sezóna nezačala úplně dobře, 
tak věřím, že když Sparta nastartuje vítěznou sérii, tak má 
šanci oslavit své stodvacáté výročí titulem, což by byla ta nej-
lepší možná oslava.

Děkujeme za přání! V  jednom z  minulých rozhovorů pro 
náš magazín jste se s námi podělil o vaší osobní perfektní 
„první lajnu“. Podělil byste se s námi také i o  to, které tři 
zápasy Sparty pro vás byly nejsilnějším zážitkem? Takové, 
na které rád vzpomínáte a osobně jste je navštívil?
Nejvíce mi utknuly v paměti vyhecované zápasy se Vsetínem 
z přelomu tisíciletí. Tehdy se Spartě, po několikaleté nadvlá-
dě Vsetína, podařilo tuto sérii prolomit a vyhrát extraligový 
titul dvě sezóny po sobě. Bylo to krásné období plné euforie.

Když to teď přihrajeme k tématu vašeho podnikání, jak vlast-
ně aukční portál VEACOM funguje a jaké jsou jeho výhody?
Funguje na jednoduchém principu: sdružovat veškerou 
techniku z  oblasti stavebnictví, těžby, dopravy, energetiky, 
komunálu nebo zemědělství na jednom místě a  efektivně 
a  rychle jí prodat. Pro kupující je velkou výhodou podrob-
ná dokumentace každé položky v aukci, která je realizována 
přímo naším technikem a nahrazuje tak do jisté míry osobní 
prohlídku. Každý může prohlížet a dražit techniku a vozidla 
z pohodlí domova a nemusí tak nikam jezdit.

Co je podle vás klíčem k úspěchu a neustálého růstu vaší 
společnosti?
Samotné téma aukce stavební techniky je dobrým podnika-
telským předpokladem. Má totiž velký potenciál. O stavební 
techniku je a bude neustále zájem, protože se na koupi po-
užitého stroje dá velmi dobře ušetřit a zároveň získat stále 
solidní pracovní stroj. Když to řeknu sportovně, tak my de 
facto vracíme stavební techniku zpět do hry a online aukce 
jsou naším ledem, kde to prostě umíme dobře nakombinovat. 

Dalším velkým benefitem je i  to, že zajišťujeme kompletně 
celý prodejní proces. Od pořízení fotografií, přes fakturaci 
a platbu až po domluvení termínu transportu. Snažíme se kli-
entům ušetřit maximální možnou míru času.

Systém, kde dražby probíhají, sami spravujete a  vyvíjíte, 
nebo využíváte nějakou platformu třetí strany?
Sami ho spravujeme a vyvíjíme. Chceme nad tím mít napros-
tou kontrolu. Máme vlastní tým vývojářů. Systém neustále 
zlepšujeme a  přidáváme užitečné funkce, aby naši klienti 
měli maximální komfort. Každá firma má možnost sledovat 
průběh aukce on¬line. Vše je transparentní. A  jako příklad 
nových funkcí mohu uvést například automatické vystavová-
ní kupních smluv, sledování stavu prodeje v  reálném čase, 
přehlednou historii a  snadný přístup k  veškeré potřebné 
dokumentaci jednotlivých položek v  dražbě nebo možnost 
upravovat pořadí vozidel v aukci na základě aktuálních prefe-
rencí. Prodávající vítají také unikátní PIN kódy ve formě SMS 
pro jednodušší předávání vydražené techniky.

Funguje VEACOM jen pro český trh nebo i v zahraničí?
Díky jazykovým mutacím webu, a především našemu skvě-
lému týmu, který hovoří osmi světovými jazyky, se mohou do 
aukcí pohodlně zapojit i  zahraniční dražitelé z celé Evropy, 
kterých máme opravdu mnoho. Tato skutečnost nám pomá-
há výrazně zvýšit prodejní cenu speciální techniky. Na dru-
hé straně je mezi našimi dražiteli i řada prověřených servisů 
a vrakovišť, což umožňuje zajímavě zhodnotit dokonce i ne-
pojízdná či částečně rozebraná vozidla.

Začali jsme Spartou, skončíme Spartou. Kdo je pro Vás 
osobně letošní sezónu největším sparťanským objevem?
Neřekl bych, že objevem, ale největší radost mi tuto sezónu 
dělají výkony Michala Řepíka. V době, kdy se nám výsled-
kově nedařilo, dokázal jako správný kapitán, táhnout celý 
tým a být aktuálně nejproduktivnějším hráčem. Věřím, že se 
teď přidají i další hráči a Sparta bude ještě letos tabulkou 
stoupat nahoru.
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ŠPIČKA V OBORU
LÁZEŇSKÝCH PRAMENŮ
UCHOVÁVAJÍ TRADICI LEGENDÁRNÍCH ČESKÝCH LÁZEŇSKÝCH PRAMENŮ. SPOLEČNOST BOHE-
MIA HEALING MARIENBAD WATERS A. S. POKRAČUJE V TRADICI LOBKOVICKÉ KNÍŽECÍ STÁČÍRNY 
LÉČIVÝCH VOD V BÍLINĚ A STÁČENÍ LÁZEŇSKÝCH PRAMENŮ V MARIÁNSKÝCH LÁZNÍCH. „NAŠE 
VODY HEAD A AQUA MARIA UŽ NĚKOLIK LET VYUŽÍVAJÍ TAKÉ HRÁČI HC SPARTA PRAHA,“ PŘIPO-
MÍNÁ VÝKONNÝ ŘEDITEL SPOLEČNOSTI VOJTĚCH MILKO.

Co je hlavní činností společnosti BHMW?
Naše společnost provozuje dva důstojné stánky tohoto lázeň-
ského oboru – světoznámé stáčírny léčivých pramenů v Bíli-
ně a v Mariánských Lázních. Vlastníme též licenci na stáčení 
nápojového segmentu pro světovou značku HEAD. Připravu-
jeme několik dalších projektů souvisejících s lázeňským a stá-
čírenským průmyslem. Kvůli zájmu našich partnerů jsme také 
otevřeli dveře investorům pomocí emisí dluhopisů.

Jaká byla vaše první velká rekonstrukce?
Knížecí Lobkowiczkou stáčírnu v Bílině, jejíž počátky se datují 
do roku 1664, jsme kompletně zrekonstruovali v  letech 2011 
až 2015. Jedná se o komplex vystavěný mezi lety 1870-1898 
v  honosném neorenesančním stylu. Nyní ve své plné kráse 
slouží ke stáčení balneologicky špičkové Bílinské kyselky 
a jediného pravého hořkosolného pramene světa – Zaječické 
hořké vody. Během rekonstrukce jsme oslavili její 350. výročí.

Skutečně, vaše stáčírna v Bílině připomíná spíše zámek než 
továrnu. Co vás vedlo k nákupu další stáčírny?
Stáčením vysoce ceněné Bílinské kyselky a světové legendy 
Zaječické hořké představuje náš sortiment světovou špičku 
v oboru pitných lázeňských pramenů. Abychom tuto naší po-
zici utvrdili, rozhodli jsme se doplnit náš sortiment o prameny 
dalšího typu a rozšířit tak portfolio. Aby naše prameny působily 
na celé tělo. Tyto prameny se nacházejí v Mariánských Lázních, 
ale místní stáčírna byla již dlouhá léta opuštěná a mimo provoz.

Rekonstrukce stáčírny v Mariánkách byla dokonce oceněna 
jako projekt roku v oboru rekonstrukce nemovitostí dotač-
ních titulů MPO. Jak vaše převzetí stáčírny probíhalo?
Mariánskolázeňskou stáčírnu jsme zakoupili v roce 2015. Při-
pravili jsme projekt rozsáhlé rekonstrukce historické budovy 
solivárny a průmyslového závodu tak, aby splňoval nejpřísněj-
ší současné normy. Letošní rok byla výrobní linka doplněna 
o poslední klíčové součásti, vyfukování lahví a robotickou pa-
letizaci. Spuštěním stáčírny jsme doplnili náš sortiment o mari-
ánskolázeňský Rudolfův Pramen, Ferdinandův Pramen a pra-
men Aqua Maria. Letos na trh uvedený Ferdinandův pramen 
dokonce slaví přesně 100 let od uvedení nyní používané jímací 
soustavy do provozu.”

Můžeme si představit tyto pitné léčivé prameny blíže? Za-
čněme těmi z Bíliny.

Naší vlajkovou lodí je Bílinská kyselka, po staletí oceňovaná 
po celém světě pro svůj pozitivní vliv na zažívací procesy, 
revmatismus a dnu, a také jako dietetický nápoj při cukrovce. 
Jako přirozený iontový nápoj je také vhodná pro sportovce, 
v  těžkém průmyslu, v pooperačních stavech s nutným dopl-
něním minerálů. Je také vhodná k  inhalacím. Díky své chuti 
a přirozené perlivosti, odtud slovo „kyselka“, se uplatnila také 
jako perlivý nápoj.

Zaječická hořká je naproti tomu pramen s vysokou koncen-
trací pravé hořké soli, tedy převážně přírodního síranu ho-
řečnatého. V kategorii „pravé hořké vody“ je jediná na svě-
tě. Dodává tělu dávku přírodního hořčíku, má pozitivní vliv 
na pleť, nervovou soustavu a na psychickou pohodu. Svým 
obsahem síranů dodává tělu důležitou součást pro metabo-
lizaci toxinů a  je přirozeným detoxikantem. Nejmarkantnější 
je efekt projímavý, proniká rychle do střev a spolehlivě roz-
pouští jejich obsah.

Jak jste zmínil, mariánskolázeňské prameny jsou jiného 
typu. Čím se liší a čím jsou zajímavé?
Klasicky základním pramenem je pramen Rudolfův. Je to také 
přirozeně perlivá „kyselka“. Dokonale se tedy doplňují s Bílin-
skou. Má vysoký obsah vápníku a  železa, což také definuje 
jeho léčebné využití. Rudolfův pramen je základní pramen 
místního lázeňství a užívá se ke koupelovým i pitným kúrám. 
Léčivé účinky jsou shodné s  lázeňskými indikacemi Marián-
ských Lázní. Patří sem primárně léčba ledvin, močových cest 
a také doplňková léčba osteoporózy.

Nejnovějším letošním přírůstkem je Ferdinandův pramen. Ten 
je nejstarším písemně doloženým pramenem tohoto města po 
staletí se těšil mimořádnému zájmu lázeňských hostů. Užíval 
se tehdy převážně na uhličité koupele, k pití se užívalo menší 
množství. Od počátku si získal statut nejchutnějšího z marián-
skolázeňských pramenů.

Kde se se mohou zákazníci s prameny setkat?
Naše léčivé lázeňské prameny plně zásobují především tu-
zemský trh, k dostání jsou hlavně v lékárnách. Daří se nám ale 
obsáhnout také většinu retailových řetězců a velkých e-sho-
pů. Tradičně je o tyto prameny zájem také v zahraničí, proto 
neustále rozšiřujeme naše exportní příležitosti a hledáme ces-
ty, jak uspokojit poptávku zákazníků z celého světa.



SUPLEMENTACE 
DĚTSKÝCH SPORTOVCŮ
I  PŘES TO, ŽE BY SE MOHLO ZDÁT, ŽE OBECNĚ SPORTOVNÍ VÝŽIVA BUDE VYHOVOVAT JAK 
DOSPĚLÝM I DĚTEM, TAK OPAK JE PRAVDOU. DÍTĚ NENÍ MALÝ DOSPĚLÝ A POTŘEBY SPORTUJÍCÍCH 
DĚTÍ, I VZHLEDEM K JEJICH RŮSTU, NEJSOU STEJNÉ. VĚDÍ TO SAMOZŘEJMĚ VE SPOLEČNOSTI 
PENCO, KTERÁ JE HLAVNÍM DODAVATELEM SPORTOVNÍ VÝŽIVY NEJEN NAŠEHO TÝMU, ALE 
MNOHA DALŠÍCH VRCHOLOVÝCH SPORTOVCŮ.

Výživa má v období dospívání zcela jiný význam než u do-
spělého. Proto je důležité stravu juniorů, zejména v období 
puberty, nepodcenit a nenahrazovat ji doplňky stravy pro do-
spělé. Takové doplňky mohou zatěžovat nezralý organismus 
a v případě suplementace BCAA i ledviny.

Pokud vaše dítě pravidelně sportuje, bude mít pravděpodob-
ně obrovský výdej energie, který bude těžko schopné ujíst 
klasickou stravou. A tak je důležité, abychom jako rodiče dáva-
li pozor, jestli jí dostatečně a případně doplnili vhodnou suple-
mentací. Pokud si nejste jistí, jak moc vaše dítě má jíst, zkuste 
si na pár dní zapisovat jeho denní příjem a tím získáte přehled 

nejen o příjmu jako takovém, ale hlavně o makronutrientech, 
které jsou v jídelníčku dětí obzvlášť důležité.

Abychom si ale ujasnili jednu zásadní věc. Sportovní výkon 
dětí nelze nadřadit zdravému růstu a  vývoji. Dlouhodobé 
přetěžování (obzvlášť u  sportů, kde je důraz kladen na vý-
kon) a nedostatečný příjem nebo špatná skladba živin může 
vést k  celé řadě zdravotních problémů. Mnohdy se setká-
váme u  malých a  juniorských sportovců se stagnací růstu, 
nedostatečnému osvalení nebo i podváhou vzhledem k  je-
jich věku a  výšce. Únava a  nechutenství mohou být další-
mi nepříjemnými důsledky nesprávně nastavené zátěže na 

your fuelyour fuel

jedné straně a vhodné výživy na straně druhé. Například, při 
dlouhodobém zanedbávání bílkovinné složky, která pomáhá 
nejen k budování svalů, ale vývoji vazů a kloubů, se můžete 
spolehnout, že dříve či později dojde u mladého sportovce 
ke zranění, které může vést až k ukončení aktivní kariéry.
A  samozřejmě i  u  dětí nepodceňujte regeneraci (včetně 
spánku), kompenzační cvičení a  jiné regenerační aktivity, 
které dospělí dělají automaticky.

Optimální jídelníček malého sportovce by měl vycházet ze 
zátěže, z věkové kategorie a ze somatotypu. Proto se nemálo 
stává, že sportující děti jsou často v deficitu, i když kvalitativ-
ně jídlo odpovídá zdravému jídlu.

Dítě, které je v tréninkové zátěži denně, by mělo každé 2-3 
hodiny něco sníst, což se lehko napíše, ale hůře provede 
i vzhledem k tomu, že mnoho dětí chodí ze školy rovnou na 
tréninky. Jen těžko si totiž dovedeme představit nacpat veš-
keré jídlo na den do školních aktovek, a proto vám níže při-
neseme pár tipů, jak svým dětem tuto zodpovědnost ulehčit. 
Důležité je, abyste pak ale dbali na kvalitní večeři, u které už 
máte jako rodič zase kontrolu.

Snídaně
U dětí bychom se měli postarat o kvalitní snídani. Jenže mno-
ho dětí není schopno před ranním tréninkem do sebe do-
stat normální jídlo. Buďme proto rádi za cokoliv. Stačí i půlka 
banánu, jogurt, kakao a postupně se snažit jídlo navyšovat. 
Nutričně by ale neměla chybět bílkovina  – mléko, sýr (na 
chleba), jogurt (s vločkama)… Výbornou alternativou je i kaše 
PELUPA, která má přesně to, co organismus potřebuje ke 
kvalitnímu výkonu. Ta se dá i vypít jako shake, pokud ji víc 
naředíte a vlijete do shakeru. Pokud dítě nemusí ráno pospí-
chat na trénink, určitě doporučujeme vajíčka (cca 2x týdně), 
trošku ovoce a zeleniny.

Svačina dopolední
K dopolední svačině bychom opět neměli zapomínat na bíl-
koviny. Místo jogurtů a  mlék, které by se mohly v  aktovce 
vylít, můžete do krabiček přidat různé sýry, vajíčka natvrdo, 
mandle (z ořechů v sobě mají nejvíc bílkovin a velké množství 
vápníku).

Oběd
Oběd je dobré rozdělit na čtvrtiny. ¼ by měla obsahovat opět 
bílkoviny (plátek libového masa  – krůtí maso, libové hově-
zí, ryby), ¼ příloh (rýže, těstoviny, brambory, batáty, quinoa, 
apod.), a zbytek 2/4 rostlinné části, tedy zeleniny. Ale i tady 
musíme upozornit na jedno ALE. Bílkovina může být před zá-

pasem nebo těžkým tréninkem hůře stravitelná. Proto v  ta-
kovém případě upozaďte bílkovinu a přidejte na přílohách. 
Bílkovinu doplňte až po tréninku.

Svačina odpolední
Pokud má vaše dítě trénink hned po škole, tak mu do spor-
tovní tašky připravte „železné zásoby“ sušeného ovoce, 
müsli tyčinek, nebo třeba energetických tyčinek od naší spo-
lečnosti Penco. Před tréninkem či zápasem je dobré volit spí-
še sacharidové svačiny, s rychle dostupnou energií. Ořechy 
nebo mléčné výrobky by mohli v žaludku mladého sportovce 
při zátěži udělat neplechu.

Zároveň, aby dítě po tréninku nastartovalo správnou rege-
neraci a bylo připraveno na další zátěž, doporučujeme dopl-
nit vše sportovním nápojem JUNIOR AFTER SPORT SHAKE. 
Jedná se o  jedinečného představitele regeneračního kok-
tejlu pro sportující děti od 6 let. S  30% obsahem bílkovin, 
vápníkem a vitamínem D, které jsou potřebné pro normální 
růst a vývin kostí u dětí, a navíc se železem v organické for-
mě a beta-glukany. Je vhodný pro mladé sportovce ihned po 
výkonu a ideální jako druhá večeře nebo jako chutný koktejl 
pro děti, které nerady snídají.

Večer už nastává doba regenerace. Doba, kdy svalová hmo-
ta roste a  tělo odpočívá. K  tomu je třeba, a právě obzvlášť 
v období puberty, znovu doplnit bílkoviny. Jako druhou ve-
čeři doporučujeme tvaroh, ale nemusíte se bát ani kousku 
ovoce. Neméně důležitou složkou výživy je pitný režim. Ten 
by měl zahrnovat nejen dostatečné pití vody, ale s navyšu-
jícími se sportovními jednotkami by se v rámci pitného reži-
mu měly doplnit i soli a minerály. Ty jsou obsaženy v našem 
JUNIOR SPORT DRINK. Celková dehydratace může způsobit 
i častější únavu. A právě únavu dost často děti zahánějí pitím 
energetických nápojů obsahujících kofein a taurin. Tyto dvě 
složky nedoporučujeme pro děti až do završení 18. roku, a to 
právě s ohledem na kvalitu spánku a regenerace.
 
Závěrem bychom chtěli napsat, že si uvědomujeme, že ob-
sáhnout veškeré složky stravy tak, aby odpovídaly výživovým 
potřebám mladých sportovců a sportovkyň, je pro běžné fun-
gování rodiny opravdu náročné. Proto jsme vyvinuly řadu do-
plňků stravy pro potřeby mladých sportovců, která na našem 
trhu chyběla. Najdete v ní jak nápoje potřebné k  samotným 
aktivitám, tak právě i  shaky, které doplní potřebné vitamíny 
a  minerály po tréninku, kloubní výživu a  sportovní vitaminy, 
které se hodí hlavně nyní v době sychravého počasí, kdy je 
nápor na imunitní systém. Veškeré informace najdete na www.
penco.cz v sekci „Sportovní výživa pro děti a juniory“.
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Mohl byste blíže představit vaši společnost?
Historie firmy ISOTHERM s.r.o. se začala psát v roce 1994. V té 
době firma vyráběla pouze izolační skla. Postupem času se 
firma dále rozvíjela a reagovala tak na požadavky stále se vy-
víjejícího trhu se stavebním sklem a doplňovala svůj výrobní 
program o opracování skla všeho druhu. Dnes patří firma k vý-
znamným dodavatelům stavebního skla jak na tuzemském, tak 
na zahraničním trhu. Výrobní portfolio firmy zahrnuje izolační 
skla, bezpečnostní skla, protipožární skla a veškeré opracová-
ní skel jako je frézování, vrtání, broušení a leštění, opracování 

vodním paprskem, potisk skel. V současné době má firma cel-
kem 288 zaměstnanců, z toho 204 jich je zaměstnáno v ma-
teřském závodě v Kaplici a 84 v pobočce nedaleko Prahy ve 
městě Lázně Toušeň.

Jakým vývojem firma na českém trhu prošla?
Firma od svého založením prošla dynamickým vývojem od 
původního zaměření pouze na výrobu izolačních skel s deseti 
zaměstnanci po současný komplexní výrobní program zpraco-
vání stavebního skla všeho druhu. Jeden z důležitých milníků 

EKOLOGIE MÁ PRO NÁS 
I EKONOMICKÝ EFEKT
DYNAMICKÁ A EVROPSKY AKTIVNÍ SKLÁŘSKÁ SPOLEČNOST ISOTHERM GROUP JE PŘEDNÍM 
VÝROBCEM DVOJSKEL A BEZPEČNOSTNÍHO TVRZENÉHO SKLA. „STÁLÉ SLEDOVÁNÍ NOVÝCH 
POŽADAVKŮ A TRENDŮ NA TRHU SE SKLEM JE KLÍČOVÉ PRO ÚSPĚCH FIRMY,“ ŘÍKÁ MAJITEL 
SPOLEČNOSTI PAVEL SMOLÍK.

pro rozvoj firmy bylo právě rozhodnutí o rozšíření výrobního 
portfolia o  výrobu bezpečnostních skel a  opracování skel 
na konci devadesátých let. Vedení firmy dalo na svou intuici, 
a i přes rady zkušených odborníků z oboru nepouštět se do 
tohoto segmentu, své vize zrealizovalo. V době krize v letech 
2008–2011, ano, tak dlouho byly znát důsledky ochlazení po-
ptávky ve stavebnictví, nás podržela zvýšená poptávka z Ra-
kouska a  Německa. Z  tohoto důvodu firma rozhodla o  další 
významné investici, která se uskutečnila v  roce 2012. Jako 
první v České republice jsme v mateřském závodě v Kaplici 
zavedli nejmodernější technologii pro výrobu izolačních skel 
s  automatizovaným meziskladem řezaných skel. Dalším vý-
znamným krokem bylo založení pobočky v blízkosti Prahy ve 
městě Lázně Toušeň v roce 2015, která má podobný výrobní 
program jako mateřský závod v Kaplici. V roce 2020 vstoupila 
firma Isotherm do firmy Isosklo jako většinový vlastník a  tím 
rozšířila svůj sortiment izolačních skel i o velkoformátový roz-
měr 3,21 x 7,5 m. Tím dokážeme uspokojit i  ty nejnáročnější 
partnery v oblasti realizací prosklených fasád.

Co je pro vás hlavní událostí roku 2023?
Jako společensky odpovědné firmě nám není lhostejné život-
ní prostředí, a proto investujeme nejen do rozvoje výrobních 
technologií, nýbrž také do oblasti ochrany životního prostředí. 
Pro letošek chystáme dva projekty zaměřené na tuto proble-
matiku. Jedním z  hlavních projektů je pořízení fotovoltaické 
elektrárny do obou výrobních závodů pro zajištění alespoň 
částečné energetické soběstačnosti. Další důležitou etapou 
bude realizace projektu recyklace odpadních vod. Náš závod 
spotřebovává pro svou výrobu velké množství vody, kterou 
bychom chtěli pomocí nového zařízení opět znovu využít pro 
náš výrobní proces a tím docílit snížení celkové spotřeby vody, 
což bude mít nejen příznivý ekonomický efekt, ale také dopad 
na životní prostředí.

Jakým směrem se inovace v segmentu izolačních a bezpeč-
nostních skel ubírají?
V letech 2018–2020 se firma podílela na vývoji skla se spe-
ciální povrchovou úpravou na ochranu ptactva proti nárazu. 
V  současné době se čeká na výsledky probíhající testovací 
fáze produktu. Po dokončení testovací fáze bychom chtěli 
náš sortiment rozšířit o tento druh výrobku, který nalezne své 
využití při výstavbě výškových budov nebo protihlukových 
stěn u dálničních koridorů, kde je použito velké množství skla 
a mnoho ptactva uhyne nárazem do těchto skleněných bariér.

Kde všude nacházejí vaše výrobky uplatnění? Předpoklá-
dám, že je to zejména stavebnictví.
Naše výrobky nacházejí uplatnění nejen ve stavebnictví, ale 

i  v oblasti interiérovém vybavení. Naše produkty dodáváme 
například předním výrobcům sprchových koutů, interiérovým 
studiím pro výrobu skleněných příček, schodů, zábradlí nebo 
výrobcům kuchyní.

Zaměřujete se především na český trh, anebo dodáváte vý-
robky i zákazníkům ze zahraničí?
Naše firma dodává jak na český, tak na zahraniční trh, přičemž 
podíl domácí vs. zahraniční trh je velmi vyrovnaný. Díky na-
šemu rakouskému majiteli máme výhodnou pozici právě na 
rakouském trhu, ale důležitý je pro nás také německý a ho-
landský trh.

Jaké máte vize a představy o budoucnosti firmy Isotherm?
Stálé sledování nových požadavků a trendů na trhu se sklem 
je klíčové pro úspěch firmy. Nyní vidíme potenciál ve speciál-
ních sklech, jako jsou již zmiňovaná protipožární skla či skla 
neprůstřelná a povrchová úprava skel laserem. Tímto směrem 
bychom se chtěli v příštích letech vydat.
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